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Από το υπ'αριθ. 16/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 474/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση μέτρων για τη λειτουργία των 
πεζόδρομων Κοντογεωργάκη και Ελλης». 

 
 
 
 Σήμερα 1 Αυγούστου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και ώρα 20.00 
συνήλθε σε έκτακτη συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με ημερομηνία 30-7-96 
γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους και παρέδρους 
σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 
 
         Παρόντες                                        Απόντες             Απόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Κ. Κόλβατζης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Θ. Τέτος  Λ. Χατζηγεωργίου 
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου Θ. Δεμερτζίδης 
4. Κ. Βαφείδης Λ. Τάκης   
5. Α. Δελαβερίδης  Χ. Παπαγεωργίου   
6. Δ. Αδάμου Π. Αγαθαγγελίδης   
7. Ε. Λελεκάκης 
8. Κ. Πουλασουχίδης 
9. Κ. Γκαβαϊσές 

10. Α. Μαρκούλης 
11. Α. Καραντουμάνης 
12. Ε. Παναγιωτίδης 
13. Ο. Σιδηρόπουλος 
14. Ε. Σοφιανίδης 
15. Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα 
16. Β. Τσίλης 
17. Γ. Χιονίδης 
18. Δ. Ζαμάνης 
19. Μ. Αδαλόγλου 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 474/96 
απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. Ζαμάνης  
και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 

 
 
 
 



 
 
 
 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος  εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου την από 29-7-96 επιστολή-διαμαρτυρία των κατοίκων της περιοχής 
«Κοντογεωργάκη» που έχει ως εξής: «Με ερέθισμα την αίτηση που περιλαμβάνει το 
σημερινό θεματολόγιο του Δημοτικού Συμβουλίου  Βέροιας, σχετικά με τον κανονισμό 
λειτουργίας των καταστημάτων του «πεζόδρομου», σπεύδουμε να γνωστοποιήσουμε τις 
απόψεις μας, για να προλάβουμε τυχόν νέα πεπλανημένη απόφασή σας. Μία ενέργεια που 
«ούτως ή άλλως» ήταν προαποφασισμένη να γίνει απ’ όλους εμάς στο τέλος του επόμενου 
μήνα με την ομαδική παρουσία μας και με τα αιτήματά μας ως Σύλλογος πλέον, αφού σ’ 
αυτήν την πόλη έχουμε την αίσθηση πως δεν μας εκπροσωπεί πλέον ΚΑΝΕΝΑΣ !! 
 .....Αναλογίσθηκε ποτέ κανείς από εσάς ποιός είναι ο σκοπός μιας «πεζοδρόμησης» 
σ’ ένα σχέδιο πόλης; 
 Σε μια  περιοχή αγοράς με καταστήματα σαφώς και είναι η ανάδειξη των 
καταστημάτων, η προβολή των προϊόντων τους και η ευχάριστη και ασφαλής κυκλοφορία 
των πολιτών. 
 Σε μία περιοχή κατοικίας όμως είναι η πρόταση για μια καλύτερη ποιότητα ζωής των 
κατοίκων της. 
 - Είναι ένα δώρο στα μικρά και μεγάλα παιδιά, για να παίζουν όπως παλιά στους 
«μαχαλάδες». 
 - Είναι ο περίπατος των ηλικιωμένων, των μωρών, παιδιών με τους γονείς τους ή με 
τους παππούδες τους, η στάση για ξεκούραση και κουβέντα στα όμορφα κτιστά παρτέρια. 
 - Είναι η ανάδειξη κάποιων μνημείων που τυχόν βρίσκονται στην περιοχή με μικρά 
πάρκα και διαμορφώσεις, για να τα επισκέπτονται οι κάτοικοι και οι επισκέπτες της πόλης. 
 Δυστυχώς για μας τους κατοίκους δεν ήταν και δεν είναι τίποτε απ’ όλα αυτά. 
 Από την πρώτη μέρα λειτουργίας των καταστημάτων αυτών «υγιειονομικού 
ενδιαφέροντος» παρακολουθήσαμε ως ανήμποροι θεατές τον ξέφρενο ρυθμό με τον οποίο 
άλλαζαν δραματικά οι συνθήκες διαβίωσής μας. 
 - Τα σπίτια μας δεν τα πλησιάζαμε παρά μόνο εάν ενοχλούσαμε τους θαμώνες των 
μαγαζιών και αφού μετακινούσαμε τραπέζια, καρέκλες ή μηχανάκια. 
 - Οι ζαρντινιέρες που έχτισε ο Δήμος έγιναν κουβάδες με αποτσίγαρα και σπασμένα 
μπουκάλια, όπως και οι είσοδοι των οικοδομών μας. 
 - Τα πεζούλια και τα κτιστά παγκάκια  καταλήφθηκαν με τα μαξιλάρια των 
καταστημάτων. 
 - Οσον αφορά δε την «ανάδειξη των μνημείων», μετά από προσωπικές μας 
παρεμβάσεις στο Δήμο και στην Αρχαιολογία, καταφέραμε να «απομονωθεί» το σπουδαίο 
Βυζαντινό μνημείο «ο Ναός του Αγίου Κηρύκου και Ιουλίτης», με τις πόρτες που ζητήσαμε 
να μπούνε στην αυλή του και να σωθεί από τους κινδύνους που το απειλούσαν ανά πάσα 
στιγμή, αφού είχε γίνει το στέκι «φανατικών εκκολαπτόμενων καπνιστών, εμπρηστών 
κ.λ.π.». 
 - Για να ακουστούμε μεταξύ μας μέσα στα ίδια μας τα σπίτια, κλείσαμε ερμητικά τις 
μπαλκονόπορτες και τα παράθυρα. 
 Από τη μπροστινή όψη των σπιτιών μας εκκωφαντική μουσική και οχλαγωγία.  
 Από τις όψεις στους ακάλυπτους ενορχηστρωμένοι θόρυβοι απ’ όλα τα φουγάρα των 
συστημάτων εξαερισμού και των μηχανημάτων κλιματισμού. 
 Οι συχνές ανακαινήσεις αυτών των καταστημάτων χωρίς καμμία σειρά και χωρίς 
κανένα περιορισμό συμπληρώνουν την ακαταστασία και το θόρυβο. 
 Τα μπαλκόνια μας χώροι άχρηστοι. 



 Οι όψεις των οικοδομών σκοτεινές και «βουβές» πάνω από τα ισόγεια. 
 «Φυλακισμένοι μέσα στα ίδια μας τα σπίτια». 
 Τα παιδιά μας, που γεννήθηκαν και μεγαλώνουν σ’ αυτούς τους πεζόδρομους, δεν 
έχουν την δυνατότητα να παίξουν ούτε μπροστά στις εισόδους των σπιτιών τους, αφού δεν 
υπάρχει ούτε αυτός ο στοιχειώδης χώρος που θα τους τον εξασφάλιζε ένα «κοινό» 
πεζοδρόμιο. 
 Επτά χρόνια τώρα έχουμε συνυπάρξει μ’ αυτά τα μαγαζιά σε πολύ ευαίσθητες 
ισορροπίες. 
 Επτά συνεχή χρόνια δείξαμε τεράστια υπομονή και ανοχή. 
 Πιστεύαμε και ελπίζαμε στις διαβεβαιώσεις και στις υποσχέσεις των «αρμοδίων». 
 Με την εγκατάσταση όμως της νέας «Δημοτικής Αρχής», η κατάσταση στη γειτονιά 
μας επιδεινώθηκε. 
 Ειδικά φέτος το «δράμα» μας άρχισε από πολύ νωρίς. 
 Αρχές Μαρτίου κι οι πόρτες των καταστημάτων ορθάνοικτες από τις 11 το πρωί κάθε 
μέρα. 
 Τα τραπέζια, οι καρέκλες, οι μηχανές και τ’ αυτοκίνητα κατέκλυσαν δρόμους, 
πεζοδρόμια και «πεζόδρομους» της γειτονιάς. 
 Η μουσική στα έσχατα όρια, στην προσπάθεια του κάθε μαγαζιού να υπερισχύσει του 
διπλανού και του απέναντί του. 
 Η προσέγγιση στα σπίτια μας με τ’ αυτοκίνητά μας ή με κάποιο ταξί, για να 
μεταφερθεί ένας ηλικιωμένος ή ένας άρρωστος για τις συνηθισμένες του εξετάσεις στο 
Ι.Κ.Α. ή στο Νοσοκομείο, αδύνατη σ’ όλη τη διάρκεια της ημέρας. 
 Η επιστροφή των παιδιών μας στα σπίτια τους, το σχόλασμα των 280 μαθητών του 
1ου Δημοτικού κάθε μεσημέρι μία περιπέτεια ανάμεσα από «προκλητικούς εφήβους» και στο 
έλεος κάθε μηχανόβιου. 
 Από μέρους μας παρατηρήσεις προσωπικές ή τηλεφωνικές στους ιδιοκτήτες, 
παρακλήσεις, παραστάσεις στους αρμοδίους, καταγγελίες.... 
 Ο  ΔΗΜΟΣ  Ο  ΜΕΓΑΛΟΣ  ΑΠΩΝ  
 - Γιατί αλήθεια τόσο επιδεικτική η απουσία του; Πράγματι, θα πρέπει να καταβάλλει  
μεγάλη προσπάθεια, για να μη βλέπει αυτά που γίνονται μπροστά στα μάτια του. 
 - Τι συμβαίνει; 
 - Τι κακό  κάναμε επιτέλους σαν δημότες και έχετε μεταβάλλει την περιοχή μας σε 
«γκέτο»;     
 - Γιατί δεν εφαρμόσθηκαν και δεν εφαρμόζονται οι κανονισμοί και οι κυρώσεις; 
 Εμείς οι κάτοικοι των πεζοδρόμων: Κοντογεωργάκη, Ελλης, των παρόδων τους, της 
Παστέρ, της 28ης Οκτωβρίου κ.λ.π. 100 και πλέον οικογένειες, καταθέτουμε σήμερα 
ενώπιόν σας όλα αυτά και σας δηλώνουμε πως δεν έχουμε πλέον αποθέματα υπομονής και 
ψυχραιμίας. 
 - Η Ζωή μας υποβαθμίσθηκε. 
 - Η Υγεία μας έχει κλονισθεί. 
 - Μη μας διώχνετε από τα ίδια μας τα σπίτια και τα γραφεία μας. Είναι οι κόποι μιας 
ολόκληρης ζωής. 
 - Δώστε τον πεζόδρομο στους κατοίκους της γειτονιάς. 
 - Δώστε μας πίσω την ησυχία και την ηρεμία. 
 - Δώστε μας ίσες ευκαιρίες μ’ όλους τους άλλους κατοίκους της πόλης, για να 
...επιζήσουμε. 
 Με τι σθένος, κ. Δήμαρχε , μας καλείτε να συμμετάσχουμε στις Πολιτιστικές 
εκδηλώσεις και στις βραδιές «κάτω από τ’ Αστέρια», όταν δεν μπορούμε να ζήσουμε μια 
βραδιά στη γειτονιά μας, μια βραδιά στο ίδιο μας το σπίτι !!   



 Αφήστε να περισσέψει και λίγη από την ευαισθησία σας, για να αφουγκρασθείτε τα 
«ουρλιαχτά» της απόγνωσής μας». 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Δήμαρχο ο οποίος εξέθεσε στο 
συμβούλιο ότι: Οταν αποφασίσθηκε η πεζοδρόμηση της οδού Κοντογεωργάκη είχαμε μικρή 
γνώση των προβλημάτων που θα μπορούσαν να δημιουργηθούν. Με την πάροδο του χρόνου 
μία σειρά επιχ/σεων που ασχολούνται με την διασκέδαση στεγάστηκαν στους δρόμους 
Κοντογεωργάκη και Ελλης. Είναι αλήθεια ότι οι κάτοικοι αυτής της περιοχής άρχισαν να 
έχουν ουσιαστικά προβλήματα από την συνάθροιση πολλών ατόμων, από την ηχορύπανση, 
από τα μηχανάκια και της πρόσβασης στις ίδιες τις κατοικίες τους. Είναι αλήθεια επίσης ότι 
σ’ αυτή την πόλη η ζωή πορεύεται μέσα από αμοιβαίες υποχωρήσεις και συμβιβασμούς που 
εξυπηρετούν αντίθετα συμφέροντα. Φαίνεται ότι αυτός ο κανόνας τον τελευταίο καιρό έχει 
ανατραπεί και έχει δημιουργηθεί το συναίσθημα ότι θεωρούνται «γκέτο» στην ίδια τους  την 
πόλη. Αυτές τις δύο μέρες είχα συνεργασία και με τις δύο πλευρές. Χθές συναντήθηκα με μία 
άτυπη επιτροπή των κατοίκων της περιοχής και ανταλλάξαμε ορισμένες σκέψεις για το τι 
μέλλει γεννέσθαι, ποιές είναι οι απόψεις τους πως μπορούμε σαν Δήμος να παρέμβουμε 
δίνοντας μία θετική λύση στο πρόβλημά τους. Σήμερα συναντήθηκα με τους κατ/ρχες της 
περιοχής και ξανασυζητήσαμε αυτά τα προβλήματα. Από τις εκατέρωθεν τοποθετήσεις 
φαίνεται ότι μπορεί να υπάρξει σημείο προσέγγισης. Το δύσκολο είναι ότι συνήθως η μία 
πλευρά, των επαγγελματιών, υπαναχωρεί στην πράξη από τα λόγια και τις υποσχέσεις γιατί 
αυτοί είναι που ενεργητικά καλούνται να διαμορφώσουν τους όρους της κοινής συναίνεσης. 
Το πρόβλημα το γνωρίζετε, θα περιμένω  ν’ ακούσω τόσο τους κατοίκους όσο και τους 
κατ/ρχες αν είναι εδώ και στη συνέχεια θα υπάρξουν και τοποθετήσεις από πλευράς του Δ.Σ 
και συγκεκριμένες προτάσεις από τη δική μου πλευρά για το τι μέλλει γεννέσθαι. 
Πρόεδρος: Είναι αυτονόητο ότι αυτή τη διαδικασία θα ακολουθήσουμε. Ορίστε, τον λόγο 
έχει ο εκπρόσωπος των κατοίκων της περιοχής. 
Ορφανίδης, εκπρόσωπος  κατοίκων περιοχής οδών Κοντογεωργάκη και Ελλης: Θα 
αναφερθώ σε τρία θέματα. Στη λειτουργία των κατ/των, στα μηχανάκια και στην ηχορύπανση 
που γίνεται από τα μεγάφωνα των αυτ/των που σταθμεύουν δίπλα στα κατ/τα. 
 Στην άδεια λειτουργίας μουσικών οργάνων αναφέρονται ρητά οι όροι που θα τηρεί το 
κατ/μα όταν έχει μουσική και τους οποίους οι κατ/ρχες δεν διαβάζουν. Αυτό το νομοθετικό 
πλαίσιο κάποιοι το χαρακτηρίζουν αναχρονιστικό και άλλοι απαράδεκτο. Δεν είναι έτσι διότι 
αυτό υλοποιεί την βασική αρχή της ελευθερίας του ατόμου. Ολα τα κατ/τα έχουν την 
πρόσοψή τους εν είδη φυσούνας, την ανοίγουν και γίνονται ημιυπαίθριοι χώροι. Μερικοί 
στις ιδιόκτητες αυλές έχουν εγκαταστήσει και μεγάφωνα. Τώρα τελευταία υπάρχει σε κάθε 
τραπέζι και το τάβλι. Δεν τηρείται το ωράριο χρήσης της μουσικής σύμφωνα με την άδεια 
που τους έχει χορηγηθεί. Ο ανταγωνισμός που επικρατεί στα κατ/τα της περιοχής είναι ο 
λόγος που ανεβάζει την ένταση της μουσικής σε κάθε κατ/μα. Εμείς με την ανοχή μας τόσα 
χρόνια επιτρέψαμε παρατυπίες σ’ αυτόν τον κανονισμό. Πρέπει να πάρουμε την τύχη μας 
στα χέρια μας και καλούμε εσάς τους εκπροσώπους μας να μάς βοηθήσετε παίρνοντας όλα 
τα μέτρα που θα χρειαστούν ώστε το πρόβλημα να εξαφανιστεί από την πόλη της Βέροιας. 
Αν θέλουμε να διεκδικούμε πρωτεύοντα ρόλο στον πολιτισμό θα πρέπει να διδάξουμε 
πολιτισμό και στο θέμα της ηχορύπανσης. 
 Εχουμε πολλές δυνατότητες σαν κάτοικοι της περιοχής ακόμη και στο Ευρωπαϊκό 
Δικαστήριο να φτάσουμε, το οποίο Ευρωπαϊκό δίκαιο είναι ισχυρότερο από το εθνικό. 
 Είναι αλήθεια ότι η αστ. δ/νση μερικές φορές δεν λειτουργεί διότι κάποιοι την 
παρεμποδίζουν. Παρ’ όλα αυτά όμως κάνει πολύ καλά τη δουλειά της. Το διαπίστωσα αυτό 
σ’ ένα κατ/μα που ήταν κοντά στο σπίτι μου και με ενοχλούσε. Ερχόταν η αστυνομία, 
βεβαίωνε την παράβαση, έπαιρνε πρωτόκολλο και κάπου χάνονταν στις υπηρεσίες του 
Δήμου. Δυστυχώς.... 



Δήμαρχος: Αν έχετε κάτι, να καταθέσετε τα έγγραφά σας. Σας προκαλώ. 
Ορφανίδης: Δεν τα έχω μαζί μου.   
Πρόεδρος: Είναι εύκολο να απευθύνετε βαριές κουβέντες χωρίς να τις αποδεικνύετε. Δεν 
είναι αποδεκτό από μένα αυτό που κάνετε αυτή τη στιγμή. Θεωρώ ότι δεν ειπώθηκε έως 
ότου καταθέσετε κάποιο έγγραφο που να το αποδεικνύετε.... 
Σιδηρόπουλος: Οχι πρόεδρε, δεν θα τρομοκρατήσετε τους πολίτες.... 
Πρόεδρος: Κάνετε ηχορύπανση κ. Σιδηρόπουλε και θα παρακαλούσα να είστε λίγο πιό ήπιος. 
Ορφανίδης: Για το θέμα της λειτουργίας των κατ/των η άποψη των κατοίκων είναι ότι 
ξεκινούν τα πράγματα από μηδενική βάση. Εχουμε τη διαβεβαίωση του αστυνομικού δ/ντή 
ότι εφόσον το ζητήσει και ο Δήμαρχος να αστυνομεύονται  τα κατ/τα, σύμφωνα με τις 
διατάξεις που περιλαμβάνονται στις άδειές τους, αυτό θα εφαρμοστεί. 
 Για τα μηχανάκια, περίπου 500 μαζεύονται στην περιοχή και άλλα 1000 περνούν από 
την Παστέρ και τους γύρω δρόμους. Η Τροχαία λέει ότι μπορεί να κατάσχει τα μηχανάκια 
αλλά δεν έχει χώρο να τα συγκεντρώσει γι’ αυτό προτείνουμε να αστυνομευθεί η περιοχή, να 
πληρώσουμε το ενοίκιο δύο κατ/των για να συγκεντρώνονται τα κατασχεμένα μηχανάκια και 
να υπάρξει ένας δακτύλιος στο κέντρο της πόλης όπου εκεί θα απαγορεύεται η είσοδος 
δικύκλων πλην αυτά των κατοίκων του δακτυλίου. Αυτά είχα να πω και τώρα επιτρέψτε μου 
να διαβάσω την επιστολή που έχουμε καταθέσει.... 
Πρόεδρος: Δεν χρειάζεται κ. Ορφανίδη, είναι μέσα στον φάκελλο και την έχουν διαβάσει οι 
σύμβουλοι. 
Ορφανίδης: Ζητάμε να δείτε το θέμα με μεγαλύτερη σοβαρότητα και υπευθυνότητα γιατί 
είναι και μεγάλο το θέμα και πάρα πολύ σοβαρό. Πιστεύουμε ακράδαντα ότι αν όχι 
καταπατώντας τα δικαιώματά μας τουλάχιστον υποβαθμίζονται. Είναι γεγονός ότι η γειτονιά 
μας έγινε ένα «γκέτο» και ένα καζάνι που βράζουν μέσα πάσης φύσεως λίπη. Είμαστε 
αποφασισμένοι να φτάσουμε σε κάθε νόμιμο άκρο. Η δημοτική αρχή έχει κάνει τις 
παραλείψεις της, διότι δεν έχει προβεί σε έλεγχο σύμφωνα με τον κανονισμό και διότι η 
προηγούμενη δημ. αρχή πήρε απόφαση να μην χορηγηθούν άλλες άδειες και εν τούτοις 
δόθηκαν. 
Δήμαρχος: Δεν κατάλαβα, ο αστυνομικός δ/ντής είπε αν το ζητήσει και ο Δήμαρχος; Δηλ. ο 
αστυν. δ/ντής για να εκπληρώσει τα καθήκοντά του έχει καμία αίρεση; Σας έδωσε την 
εντύπωση ότι το δημ. συμβούλιο ή η δημ. αρχή δεν θέλει την εφαρμογή του νόμου; Αν ήταν 
έκφραση του αστυν. δ/ντή λυπάμαι για λογ/σμό του. Στην οδό Κοντογεωργάκη δόθηκε επί 
πλέον μία άδεια και μία προέγκριση αδείας με αποφάσεις της Δ.Ε, ομόφωνα. Δόθηκε μία 
άδεια ζαχ/στείου δίπλα στον Αγ. Στέφανο και είναι το μοναδικό μαγαζί που δεν είναι 
ποτάδικο και μία προέγκριση αδείας με το χαρακτηρισμό καφέ-ζαχαροπλαστείο και επειδή 
υπήρχε φόβος να λειτουργήσει σαν μπαρ, το Δ.Σ άλλαξε την χρήση σε ζαχαροπλαστείο. Ηδη 
έχει υποβληθεί ο φάκελλος για να χορηγηθεί από τη Δ.Ε η σχετική άδεια  λειτουργίας. 
Κάποτε, μου άρεσε και περνούσα από τον πεζόδρομο, δυστυχώς τώρα δεν περνάω καθόλου 
γιατί αν περάσω είμαι έτοιμος να παρεξηγηθώ από αμφότερες τις πλευρές. 
 Επειδή έφτασαν στα αυτιά μου πληροφορίες ζήτησα από τη δημ. αστυνομία να κάνει 
αυτοψία και έχω την αναφορά που λέει: «Κ. Δήμαρχε σας αναφέρω ύστερα από έρευνα που 
έκανα για το κατ/μα της Ο.Ε Χρήστος Λαβδάκης και Σια ότι το κατ/μα σερβίρει καφέδες, 
ποτά, οινοπνευματώδη, χυμούς και αναψυκτικά. Γλυκά δεν υπάρχουν στα ψυγεία τους». Ετσι 
θα έρθει το θέμα με αυτή την αναφορά και τη διαπίστωση της υπηρεσίας για χορήγηση 
αδείας ή όχι στη Δ.Ε, να είστε βέβαιοι για το τι θα αποφασίσω. Το λέω αυτό για να μην 
πλανάται στον αέρα η εντύπωση ότι δόθηκαν άδειες κατά παράβαση του κανονισμού που 
ισχύει εδώ και έξη χρόνια. 
Πρόεδρος: Το θέμα έχει μεγάλο ενδιαφέρον και δεν θα επιτρέψω διακοπές και όπως μου 
δίνει το δικαίωμα ο κανονισμός όποιοι κάνουν διακοπές θ’ αποβάλλονται από την αίθουσα. 



Ο κάθε ένας είναι υπεύθυνος για τα λόγια του και ουδείς έχει δικαίωμα σ’ αυτή την αίθουσα, 
να αντιδρά όταν κάτι που ακούει δεν του αρέσει. Θα παρακαλούσα μ’ αυτή την προϋπόθεση 
να προχωρήσουμε στη συνέχιση της συζήτησής μας. Ορίστε ο εκπρόσωπος των κατ/ρχων. 
Τριανταφυλλίδης, κατ/ρχης: Ο εκπρόσωπός μας είναι εκτός Βεροίας και τον περιμένουμε απ’ 
ώρα σε ώρα. 
Πρόεδρος: Δεν είναι δυνατόν βέβαια το Δ.Σ να καθυστερήσει τη συζήτησή του επειδή λείπει 
ο εκπρόσωπος των κατ/ρχων. Αν προλάβει τη διαδικασία πιθανόν να έχει το λόγο  κάποια 
στιγμή στο μέσον της διαδικασίας. Ορίστε τα μέλη του Δ.Σ. 
Αδάμου: Αναφέρεται στον κανονισμό ότι οι οδοί που χαρακτηρίζονται ως πεζόδρομοι 
προορίζονται για την αποκλειστική χρήση των πεζών. Δεν μπορούμε να περηφανευόμαστε 
γι’ αυτό γιατί αρκετές ώρες τα τραπεζ/τα μειώνουν τον ζωτικό χώρο κίνησης ακόμη και των 
ίδιων των κατοίκων. Το πρόβλημα θορύβου στα αστικά κέντρα  παίρνει τεράστιες διαστάσεις 
και θα πρέπει να περιοριστούν οι πηγές θορύβου ώστε να διασφαλιστεί το δικαίωμα των 
πολιτών για ξεκούραση τις ώρες κοινής ησυχίας. 
 Δεν είναι  μόνο αυτός ο θόρυβος, αλλά και το μαρσάρισμα μιας μηχανής που θα 
ενεργοποιήσει τους συναγερμούς των αυτ/των θα δημιουργήσει μία αφόρητη ηχορύπανση. 
Δεν είναι τυχαίο ότι στην Ευρώπη ξεφυτρώνουν σύλλογοι υπέρ της κοινής ησυχίας όπως και 
το ότι η Ε.Ε θεσμοθετεί κανονισμούς για την καταπολέμηση των θορύβων που προκύπτουν 
κατά την καθημερινή μας ζωή. Το σκεπτικό της απόφασης που καταδικάστηκε φοιτητής στην 
Αγγλία επειδή άκουγε μουσική από γουώκμαν ήταν ότι «Κανείς δεν είναι υποχρεωμένος ν’ 
ακούει θορύβους που προορίζονται για τη διασκέδαση άλλου». Ο θόρυβος μπορεί να 
προκαλέσει στην υγεία ενός ανθρώπου εξίσου σοβαρή βλάβη με τη ρύπανση του 
περιβάλλοντος. Θα ήθελα να καταθέσω την εκμυστήρευση μιας κυρίας που μένει στην οδό 
Κοντογεωργάκη, δεν ξέρω αν είναι υπερβολική, που μου είπε ότι καταφεύγει σε δόσεις 
υπνωτικών επειδή δεν μπορεί να κοιμηθεί από τους θορύβους που την ενοχλούν. 
 Αποδέχομαι ότι τα κατ/τα πρέπει να λειτουργήσουν επειδή δίνουν διέξοδο στον 
ελεύθερο χρόνο και στη διασκέδαση της νεολαίας μας.  Να λειτουργήσουν λοιπόν τα κατ/τα 
αλλά κάτω από τους όρους και τις προϋποθέσεις που τους δόθηκαν οι άδεις λειτουργίας και 
να λειτουργήσουν και να εφαρμοστούν ο κανονισμός του Δήμου, οι αστυνομικές και 
υγιειονομικές διατάξεις που αφορούν το ωράριο λειτουργίας, στάθμες θορύβου κ.λ.π. Αν 
κάποιες συναρμόδιες υπηρεσίες , λόγω έλλειψης προσωπικού ή της κακώς εννοούμενης 
δημοσιοϋπαλληλικής νοοτροπίας, δεν μπορούν ν’ ανταποκριθούν σ’ αυτή την απαίτηση, ο 
Δήμος Βέροιας δεν έχει αυτό το δικαίωμα. 
 Να αναφέρουμε και την άποψη ορισμένων κατ/ρχων, που αναφέρουν ότι όταν ένα 
κατ/μα, τις ώρες κοινής ησυχίας, έχει δυνατή μουσική τότε προσελκύει και πολλούς πελάτες 
αυτό έχει σαν αποτέλεσμα να ανεβάζουν και οι υπόλοιποι την ένταση της μουσικής για θέμα 
ανταγωνισμού. Ο Δήμος πρέπει να κάνει αισθητή την παρουσία του αναλαμβάνοντας έναν 
επιτελικό ρόλο, ενεργοποιώντας και ζητώντας τη συνεργασία των συναρμοδίων υπηρεσιών 
(αστυνομία, υγειονομικό κ.λ.π.) στην κατεύθυνση ελέγχου και τήρησης των αποδεκτών όρων 
λειτουργίας των κατ/των. Πρώτον, χρειάζεται αστυνόμευση. Στις 12 η ώρα το βράδυ δύο 
αστυνομικοί θα πρέπει  να διασχίζουν τις οδούς Ελλης, Κοντογεωργάκη και Παστέρ για να 
ελέγχουν αν παίζεται μουσική. Αν παίζεται να διαπιστώνεται παράβαση. Για τις ημέρες 
Παρασκευή και Σάββατο ας είναι 1 η ώρα. Αν έχουν σιγανή μουσική με κλειστές τις πόρτες, 
οι αστυνομικοί ας κάνουν τα «στραβά μάτια» και αυτό είναι παραχώρηση προς τους 
κατ/ρχες. Δεύτερον, αν βρεθούν τραπεζοκαθίσματα σε απαγορευμένες ώρες να κατάσχονται 
και να επιστρέφονται μετά την καταβολή τσουχτερού προστίμου που θα πρέπει να το 
θεσμοθετήσουμε εφόσον μας δίνεται αυτή η δυνατότητα. Εάν κρίνει το Δ.Σ ότι αυτό δεν θα 
έπρεπε να γίνει με τη μία αλλά να  μεσολαβήσει μία προειδοποίηση, δεν θα είχα αντίρρηση. 
Τρίτον, τα μηχανάκια σε αιφνιδιαστικούς ελέγχους της αστυνομίας θα πρέπει να 



κατάσχονται, όσα δημιουργούν πρόβλημα και να οδηγούνται στο γκαράζ του Δήμου ή σε 
άλλο χώρο και να επιστρέφονται με την καταβολή τσουχτερού προστίμου. Εκτιμώ ότι και να 
τηρηθούν όλοι αυτοί οι όροι ενδεχόμενα θα πετύχουμε το πολύ μία αισθητή βελτίωση. Δεν 
πρόκειται να λύσουμε το πρόβλημα. Πολλές φορές η ενόχληση των κατοίκων δεν προέρχεται 
από τη μουσική αλλά από το βουητό των τόσο πολλών ανθρώπων. Οπως εξελίχθηκαν τα 
πράγματα η μόνη λύση είναι να συμβάλλουμε στο σπάσιμο του μονοπώλιου του πεζόδρομου 
Κοντογεωργάκη-Ελλης, να υποδείξουμε σαν Δήμος εκείνες τις περιοχές που θα μπορέσουν 
να υποδεχθούν τα μπαρ για τη διασκέδαση της νεολαίας μας και να ακολουθήσουμε μία 
πολιτική κινήτρων αναβάθμισης και ανάδειξης αυτών των περιοχών που θα προσελκύσουν 
τους κατ/ρχες για να δημιουργήσουμε κατ/τα σ’ αυτές τις περιοχές. Η περιοχή αυτή πρέπει 
να συνδυάζει τα εξής δύο χαρακτηριστικά: Να μην είναι μακρυά από την πόλη ώστε να μην 
υπάρχει ο κίνδυνος των ναρκωτικών και από τη μεταφορά τους να μην προκαλούνται 
τροχαία ατυχήματα. Δεύτερον, να μην είναι σε κατοικημένη περιοχή και δημιουργούνται τα 
προβλήματα που υπάρχουν σήμερα στην περιοχή αυτή. Δεν είμαστε ευτυχείς ώστε να έχουμε 
τέτοιες ευδιάκριτες περιοχές στην πόλη. Εχω την εντύπωση όμως ότι υπάρχουν τμήματα 
διατηρητέων περιοχών όπως της Κυριώτισσας και της Μπαρμπούτας όπου υπάρχουν σπίτια 
ακατοίκητα. Αυτό θα πρέπει να γίνει με συστηματικό τρόπο, με καταγραφή αυτών των 
χώρων, με ακουστική μελέτη που θα γίνει με ευθύνη μας και θα πρέπει να την αναθέσουμε. 
 Τα καταθέτω πρόχειρα ως σκέψεις γιατί νομίζω ότι τη μονιμότερη λύση στο 
πρόβλημα και καλύτερης ισορροπίας θα δημιουργήσει η ατομαζικοποίηση, η αποσυμφόρηση 
του πεζόδρομου κι αν είναι δυνατόν η δημιουργία 2-3 πεζοδρόμων με χαρακτηριστικά 
λιγότερο οχλούντα απ’ αυτό της Κοντογεωργάκη. 
Γκαβαϊσές: Από την ώρα που μεταφέρθηκαν αυτά τα μαγαζιά και μεταφέρθηκε το κέντρο 
βάρους της διασκέδασης από την περιφέρεια στην περιοχή της Κοντογεωργάκη ήταν 
συνέπεια να γίνουν αυτά που έγιναν. Το καλό είναι ότι μαζευτήκανε τα παιδιά μας στο 
κέντρο και γλίτωσαν από ατυχήματα που θα προκαλούνταν στην επιστροφή από τη 
διασκέδασή τους. Το αρνητικό είναι αυτό που συμβαίνει σήμερα. Η ευθύνη όλων είναι πολύ 
σοβαρή. Πέρσι για ένα σημαντικό διάστημα ο πεζόδρομος είχε συμμαζευτεί, φέτος για 
λόγους που αναφέρθηκαν (ανταγωνισμοί κ.λ.π.) η κατάσταση έχει εκτραχυνθεί στην οδό 
Ελλης κυρίως. Αυτά που υπέδειξε ο κ. Αδάμου πρέπει να πάρουν μία ευρύτερη περίμετρο. 
 Πρέπει λοιπόν εμείς όσο μπορούμε να βρούμε έναν τρόπο αστυνόμευσης ή υπόδειξης 
στα ίδια τα κατ/τα να προσπαθήσουμε να περιορίσουμε  το ζήτημα. Να το εξαφανίσουμε 
αποκλείεται. Σε μία κοινωνία αποχής που ζούμε σήμερα μην περιμένουμε την ιδανική 
διαμονή, αυτό δεν συμβαίνει  πλέον ούτε στα χωριά . 
Πουλασουχίδης: Δυστυχώς ο πεζόδρομος έχει χάσει το ρόλο του ακριβώς από ορισμένες 
παραχωρήσεις που έγιναν προς τους κατ/ρχες οι οποίοι δεσμεύθηκαν σε κάποιες προφανείς 
υποχρεώσεις τους τις οποίες και δεν τήρησαν. Ενα άλλο κακό που κάνει ο πεζόδρομος είναι 
ότι κατευθύνουν τους νέους σ’ έναν τρόπο διασκέδασης που αδυνατώ να τον κατανοήσω. Η 
διασκέδαση αυτή δυστυχώς επιβάλλεται στους νέους, λόγω της στενότητας του χώρου, της 
διαμόρφωσης των κατ/των και ποιοί άλλοι λόγοι υπάρχουν. Ούτε και οι ίδιοι θα πρέπει να 
αισθάνονται ευχαριστημένοι. Να  επανέλθουμε στις ισχύουσες νομοθετημένες διατάξεις, να 
απομακρυνθούμε από οποιοσδήποτε κανονισμούς και να ασχοληθούμε ως Δ.Σ μέσω των 
αρμοδίων επιτροπών με το θέμα αυτό συνολικά. Οχι πως θα εξυπηρετήσουμε μόνο τα 
συμφέρονται των δημοτών ή των επιχειρηματιών της περιοχής αλλά γενικά την προσφορά 
των πεζοδρόμων στη πόλη, στη νεολαία μας και γενικά ολονών μας. Είχα την αίσθηση ότι θα 
εξυπηρετούσε και τις ανάγκες των επισκεπτών στην πόλη μας πράγμα το οποίο δεν μπορεί 
να γίνει. Να επανέλθει λοιπόν με μία δέσμευση χρονική, μέσω των επιτροπών του Δ.Σ, μία 
ολοκληρωμένη πρόταση η οποία να εξυπηρετεί τους στόχους του ανέφερα. 



Σιδηρόπουλος: Σας υπόσχομαι να είμαι ήσυχος για να μην με αποβάλλεται από την αίθουσα 
αλλά και σεις να υποσχεθείτε ότι θα αφήσετε το αυστηρό ύφος που έχετε προς τους πολίτες 
όταν λένε πράγματα που δεν σας συμφέρουν.... 
Πρόεδρος: Εμένα να με συμφέρουν κ. Σιδηρόπουλε; Αν ήταν αστείο δεν γέλασα. 
Σιδηρόπουλος: Ολοι φταίνε εκτός από το Δήμο, όλοι έχουν υποχρέωση εκτός από τη δημ. 
αστυνομία, να επιβάλλουν την τάξη. Γιατί να έχει υποχρέωση η αστυνομία όταν πριν τριών 
ημερών την κατηγορούσατε ότι δεν έχει διάθεση να προστατεύσει τους πολίτες, το παιδί και 
θα προστατεύσει τους πεζόδρομους; Από τη στιγμή που αποφασίσατε να κόψετε τη 
συνεργασία με τις αρχές της πολιτείας, από τη στιγμή που θεσπίσατε να μένουν αναπάντητα 
έγγραφα της πυροσβεστικής υπηρεσίας για θέματα συνεργασίας, δεν θα περιμένετε να 
λύσουν το πρόβλημά σας οι αρχές αυτές. Θέλετε να μας πείσετε ότι δεν διαβάσατε τον 
κανονισμό που λέει ότι η δημ. αστυνομία έχει τα ίδια  καθήκοντα με την αστυνομία για 
θέματα κυκλοφορίας; Να σας πω ότι η δημ. αστυνομία έχει καθήκον να επιβάλλει αποφάσεις 
του Δ.Σ και του Δήμου και να ελέγχει τους χώρους στους οποίους έχει την ευθύνη ο Δήμος; 
Τα ξέρετε αυτά, αλλά δεν τα είπατε. 
 Για το πρόβλημα της οδού Κοντογεωργάκη δεν καταλαβαίνω γιατί ήρθε να το 
λύσουμε εμείς. Η δημ. αρχή έχει και τα γένια και τα χτένια. Ο Δήμος έχει υποχρέωση να 
περιορίσει τη δραστηριότητα των κατ/ρχων αυτής της περιοχής σε τέτοιο μέτρο ώστε να μην 
ενοχλεί τους περιοίκους. Είναι υποχρέωση καθαρά της δημ. αρχής. Αλλωστε ο κ. Αδάμου το 
είπε τόσο παραστατικά που απορώ κ. Δήμαρχε πως δεν το σκεφθήκατε να θεσπίσετε κι έναν 
αντιδήμαρχο πεζοδρόμων. Αν ήμουν Δήμαρχος αυτό θα έκανα και θα καλούσα  τον κ. 
Αδάμου, ο οποίος πολύ με ικανοποίησε και πιστεύω ότι έχει κι άλλες προτάσεις πολύ 
χρήσιμες... 
Ποτουρίδης: Κ. Πρόεδρε επί της διαδικασίας...... 
Σιδηρόπουλος: Οταν αναφέρομαι επί αντιδημάρχου πεζοδρόμων δεν υπονοούσα ότι θα 
αντικαθιστούσε τον κ. Ποτουρίδη... 
Πρόεδρος: Είναι φανερό ότι ο κ. Σιδηρόπουλος είχε διάθεση να διακωμωδήσει σ’ αυτή τη 
διαδικασία και αυτό έκανε. Από τέτοιες διαδικασίες κρινόμαστε ακόμη περισσότερο.  
Δήμαρχος: Από το 434 Π.Δ που δίνει στους Δήμους τη δυνατότητα να δημιουργήσουν δημ. 
αστυνομία υπάρχουν οι αρμοδιότητες  που αυτές και μόνο έχουν: 1) Η στάθμευση, 2) Ο 
έλεγχος της στάθμευσης , 3) Ο έλεγχος της καθιορότητας, 4) Ο έλεγχος των όρων δόμησης, 
5) Ο έλεγχος της ύδρευσης και 6) Ο έλεγχος της αποχέτευσης. 
Γαλανούδη: Ο αριθμός των κατ/των έχει πλεονεκτήματα και μειονεκτήματα. Τα 
πλεονεκτήματα είναι ότι απασχολεί αριθμό εργαζομένων και δίνει κάποια διέξοδο στη 
διασκέδαση των νέων που έχουν επιλέξει ανεξάρτητα αν αυτό εγώ το υιοθετώ ή όχι. 
Υπάρχουν όμως σοβαρά μειονεκτήματα τα οποία φάνηκαν εδώ. Δεν θ’ αναφερθώ αναλυτικά 
είναι γνωστά και οι κάτοικοι στην επιστολή τους τα αναφέρουν. 
 Επειδή πολιτισμός σημαίνει σεβασμός των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και του 
συνανθρώπου μας και επειδή η Βέροια και κυρίως η δημ. αρχή προσπαθεί να προβάλλει 
πολλά πολιτιστικά στοιχεία νομίζω ότι όλοι εμείς οφείλουμε να σταθούμε αρωγοί στο 
σοβαρό αυτό πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί, να δείξουμε την ανάλογη ευαισθησία αλλά 
και αποφασιστικότητα ούτως ώστε να εφαρμοστούν επιτέλους όλες οι υπάρχουσες διατάξεις 
οι οποίες θα λύσουν το πρόβλημα που υπάρχει, εναρμονιζόμενοι οι κατ/ρχες στους όρους 
των αδειών που τους έχουν χορηγηθεί. Αυστηρή αστυνόμευση για να βρεθεί χρυσή τομή 
προκειμένου τα κατ/τα να συνεχίσουν να λειτουργούν και οι κάτοικοι να είναι κύριοι των 
κατοικιών τους. Επιπλέον ο πεζόδρομος να εξυπηρετήσει το σκοπό για τον οποίο έχει 
δημιουργηθεί. Ολα αυτά, αν δείξουμε την αποφασιστικότητα, τη συνεργασία με άλλες αρχές, 
νομίζω ότι θα φέρουν ένα καλό αποτέλεσμα. Διάθεση επίσης και από τις δύο πλευρές ώστε 
να μην υπάρξει αυτός ο διαχωρισμός κατοίκων και κατ/ρχων. 



Παναγιωτίδης: Πιστεύω ότι ένας δημ. σύμβουλος βρίσκεται μπροστά στο δίλημμα της 
νεολαίας που πρέπει να ψυχαγωγηθεί και των προβλημάτων που δημιουργούνται από τη 
διασκέδασή της. Πολλές φορές εδώ είπαμε τις απόψεις μας και προχωρήσαμε στην ψήφιση 
κανονισμού ανά περιοχή. Είχαμε πει να γίνει αποκέντρωση αυτής της διασκέδασης και 
προτείναμε στην Εβραϊκή συνοικία να υπάρξει χρήση τέτοιων κατ/των. Κάναμε τεράστια 
προσπάθεια επίσης και από την πλευρά της ΔΕ.ΤΟ.ΠΟ.ΚΑ  και από την πλευρά του 
Πολιτιστικού Κέντρου που έχουμε, να ξεφεύγουν απ’ αυτού το είδος της διασκέδασης, να 
πάνε σε άλλου είδους διασκέδαση το οποίο είναι και ποιοτικό. Είναι ένα είδος διαρκούς 
αγώνα που κάνει η δημ. αρχή. Τι γίνεται τώρα. Πιστεύω ότι έχουν ένα μεγάλο μερίδιο 
ευθύνης οι κατ/ρχες διότι ψηφίσαμε έναν κανονισμό που είχαν υποχρέωση να τον 
σεβαστούν. Εκεί είναι το πρόβλημα από πλευράς ηχορύπανσης των κατ/ρχων. Να 
καταλάβουν ότι πρέπει  να σεβαστούν και την ησυχία των κατοίκων της περιοχής αυτής. Αν 
δεν το καταλάβουν έχουμε εξοπλίσει με αποφάσεις την εκτελεστική εξουσία να επιβάλλει 
σφράγιση των κατ/των, πρόστιμα κ. α δυνατότητες που έχει. Για τους μηχανόβιους νομίζω 
ότι την ευθύνη δεν την έχει μόνο ο Δήμος την έχει γενικότερα και η Τροχαία και η 
αστυνομία. Ελέγχθει κυρίως από τον κ. Ορφανίδη ο τρόπος να εξαλειφθεί το πρόβλημα, να 
κατάσχονται τα μηχανάκια. 
 Αυτά τα είπα και τα γνωρίζουν και οι κάτοικοι της περιοχής ότι πρέπει και αυτοί 
κάπου ν’ ανεχθούν κάποια κατάσταση, σε κάποια βαθμό. Σε ώρες κοινής ησυχίας ν’ 
απολαμβάνουν την ησυχία που απολαμβάνουν και οι κάτοικοι άλλων περιοχών αλλά κάπου 
να καταλάβουν ότι θα συμβιώνουν με το πρόβλημα όπως εμείς το οριοθετούμε. Πολύ θα 
τόθελα αλλά δεν μπορεί να λυθεί οριστικά. 
Χιονίδης: Δεν ήθελα να μιλήσω διότι μιλάμε περί αυτονοήτων πραγμάτων. Ο κ. Ορφανίδης 
είπε ότι ανεχθήκαμε να έχουν τα κατ/τα ανοικτές τις πόρτες και ότι όσες φορές κάλεσαν την 
αστυνομία βεβαίωσαν παραβάσεις στους κατ/ρχες. Αρα λοιπόν γιατί αυτό το δριμύτατο 
κείμενο, δεν το κατάλαβα στο βαθμό που απευθύνεται στο Δ.Σ, ότι ουδείς τους εκπροσωπεί. 
Είναι απαράδεκτο αυτό το κείμενο από έναν συγκρατημένο άνθρωπο και θα πρέπει να 
προσέχει τα γραπτά του. Ούτε οι κάτοικοι έχουν εξαντλήσει τα όποια μέσα είχαν και από την 
άλλη πλευρά ούτε η αστυνομία, ούτε ο Δήμος έπραξαν αυτό που έπρεπε να πράξουν. 
Συνεπώς δεν μιλάμε για άλλη διάταξη αλλά να εφαρμόσουσε την υπάρχουσα. Στο βαθμό που 
ο Δήμαρχος ή το Δ.Σ δεν τηρεί τους νόμους υπάρχει η κλασική περίπτωση της παραβάσεως 
καθήκοντος. Δεν μπορεί να αιωρούνται κατηγορίες ότι υπήρξαν περιπτώσεις καταγγελίας και 
εν συνεχεία ν’ αποδεσμεύεται ο Δήμαρχος. Δηλ. τι υπονοούν ότι υπάρχουν υπάλληλοι στο 
Δήμο που χρηματίζονται; Αν αυτό είναι γεγονός και δεν το φέρανε στο Δ.Σ, κακώς. Διαβάζω 
στον τύπο για διάφορες καταγγελίες και μένα δεν μούρθε καμία. Αρα δεν εξάντλησαν το 
ενδιαφέρον τους οι άνθρωποι, δεν το μεθόδευσαν και δεν είναι δυνατόν να κατηγορείται όλο 
το Δ.Σ. 
 Υπάρχει συνυπαιτιότης, συνυπευθυνότης και ανέχεια από περισσότερους από έναν 
παράγοντα αυτής της καταστάσεως. Εάν θέλετε να πραγματοποιήσετε κάντε συγκεκριμένες 
καταγγελίες στην αστυνομία να υπάρξουν οι αφαιρέσεις των αδειών κι αν ο Δήμος δεν το 
κάνει τότε και εμείς θα μπορούμε να ελέγξουμε τον Δήμαρχο στο Δ.Σ και εσείς στον 
Εισαγγελέα. Ακόμη και αυτή η επιστολή σας που είναι κατατεθιμένη στο προεδρείο φέρνει 
την υπογραφή ενός μόνο δημότη. 
 Στο σημείο αυτό οι κάτοικοι και ο δημ. σύμβουλος κ. Σιδηρόπουλος διαμαρτύρονται 
για την τοποθέτηση του κ. Χιονίδη. 
Δήμαρχος: Δεν είναι κατάσταση ν’ αποδοκιμάζουμε ή να επιδοκιμάζουμε συναδέλφους στις 
τοποθετήσεις τους. Παρακαλώ να κρατήσουμε την ψυχραιμία μας, να προχωρήσει η 
διαδικασία. Σας παρακαλώ μην έχουμε επανάληψη αυτών των πραγμάτων. 



Πρόεδρος: Τοποθετούμε σήμερα για να μη φανεί ότι κρύβομαι πίσω από το γεγονός ότι 
διευθύνω τις εργασίες του Δ.Σ και θα μπορούσα να μην τοποθετηθώ. Για όλους μας είναι 
ακατανόητο και απαράδεκτο ότι αυτή η διασκέδαση σήμερα μπορεί να εντάσσεται σε μιά 
λογική που θα λέει ότι εγώ διασκεδάζω και αδιαφορώ για το τι συμβαίνει γύρω μου. Αυτό 
δεν γινότανε ποτέ. Ολοι αντιλαμβανόμαστε ότι υπάρχει πρόβλημα και πρέπει να το λύσουμε 
ή πρέπει να πάρουμε εμείς σαν Δ.Σ το μερίδιο της ευθύνης που μας αναλογεί και μας 
αναλογεί μερίδιο ευθύνης. Ενώ αντιλαβμανόμαστε το πρόβλημα είναι αποτέλεσμα ενός 
ιδιότυπου ανταγωνισμού ανάμεσα στους επιχ/τίες, ένας ανταγωνισμός ακατανόητος. Εμείς 
κάναμε μία προσπάθεια να καθορίσουμε τους όρους του παιχνιδιού, έναν κανονισμό 
λειτουργίας πεζοδρόμων. Ο πεζόδρομος έγινε με άλλα κριτήρια, έγινε γιατί θέλαμε να 
εξυπηρετήσουμε μία συγκεκριμένη παρέμβαση του Δήμου σ’ ένα σημείο της πόλης όπου 
αναδείχθηκε ένα τμήμα του παραδοσιακού ιστού της πόλης. Γι’ αυτό έγινε και όχι για τα 
μαγαζιά. Κανείς δεν μπορεί να παίζει με τη λειτουργία συνολικά της πόλης. Πρέπει να 
δοθούν λύσεις. Χρειάζεται να λέμε τι μπορεί να γίνει και πιστεύω ότι μπορούν να γίνουν 
κάποια πράγματα. Πρέπει να ξεκαθαριστεί ο λογαριασμός, τι είδους μαγαζιά είναι τέλος 
πάντων. Είναι  σαφές ότι τα αρμόδια κατά το νόμο όργανα ελέγχου είναι η αστυνομία. Είναι 
σαφές ότι η αστυνομία δεν κάνει σωστά τη δουλειά της και δεν ξέρω τους λόγους. Πρέπει να 
βρεθεί μία μέση λύση που να είναι οριστική και αμετέκλητη. Πρέπει να πεί το Δ.Σ το εξής, 
επανακαθορίζονται οι όροι λειτουργίας. Ο κανονισμός τα προβλέπει όλα και δεν 
αμφισβητείται από κανέναν. Το πρώτο βήμα θα πρέπει να γίνει απ’ αυτούς που ασκούν αυτό 
το επάγγελμα. Αν δεν γίνει αυτό το επόμενο βήμα είναι η τήρηση της υγειονομικής διάταξης.  
Δεν υπάρχει κανείς εδώ που βάζει τις πλάτες του για να στηρίξει κανέναν. Οι πεζόδρομοι δεν 
έγιναν για να είναι αυλές των κατοίκων που διαμένουν εκεί, να παρκάρουν τα αυτ/τά τους, 
ούτε αυλές αυτών που έχουν τις επιχ/κές δραστηριότητές τους. Οι πεζόδρομοι έγιναν για 
τους πεζούς. Αν εξυπηρετούν ανάγκες που η πόλη έχει, για διασκέδαση, αυτό θα πρέπει να 
γίνει με όρους ξεκαθαρισμένους. Το Δ.Σ πρέπει να στείλει το μήνυμα προς όλες τις 
κατευθύνσεις. 
 Αυτό που πρέπει να προκύψει είναι η απόφαση του Δ.Σ  αυστηρής τήρησης όποιων 
διατάξεων προβλέπονται από τον κανονισμό και βάσει αυτών χορηγήθηκαν οι άδειες, μία 
προσπάθεια αυτό να τηρηθεί με αυστηρό χρονοδιάγραμμα ελέγχου και από κεί και πέρα αν 
αυτό δεν πετύχει δεν μπορεί πλέον κανείς να βάλει όρους στο παιχνίδι. Το παιχνίδι πηγαίνει 
σ’ αυτούς που έχουν την ευθύνη τήρησης των νόμων. 
Σοφιανίδης: Τα προβλήματα συσσωρεύθηκαν χρόνο με το χρόνο μέχρι που φθάσαμε στη 
σημερινή κατάσταση. Θα μπορούσαν οι δημ.αρχές να προβλέψουν ότι θα φθάναμε εδώ αργά 
ή γρήγορα. Θα πρέπει σχεδιάζοντας το μέλον αυτής της πόλης να προβλέψουμε ότι δεν θα 
ξαναφτάσουμε σε τέτοιες καταστάσεις.  
 Στη χώρα μας έχουμε ταυτίσει εσφαλμένα την ποιότητα της ζωής μας με τη 
λειτουργία τέτοιου είδους κατ/των. Πολύ φοβάμαι ότι το πρόβλημα είναι δισεπίλυτο. Αυτό 
που μπορούμε να κάνουμε είναι να το απαλύνουμε και όχι να το λύσουμε. 
 Συμφωνώντας με τις περισσότερες προτάσεις του κ. Αδάμου πιστεύω ότι είναι 
αναγκαίο να υλοποιηθούν και να τηρηθούν οι νόμοι. Σε δεύτερη φάση η αστυνόμευση 
πρέπει να γίνει αυστηρή και όπως προβλέπει ο νόμος. Οποιοσδήποτε σχεδιασμός για το 
μέλλον πρέπει να προβλέπει όλες τις παραμέτρους για να μη φτάσουμε πάλι σ’ αυτό το 
πρόβλημα. 
Μαρκούλης: Δεν μπορεί κανείς να στερεί το δικαίωμα από τους συμπολίτες του να ζουν 
ήσυχα στα ίδια τους τα σπίτια. Για να υπάρξει υπεράσπιση των δικαιωμάτων αυτών των 
κατοίκων θα πρέπει να υπάρχει περιορισμός των δικαιωμάτων της άλλης πλευράς οι οποίοι 
έχουν σπεύσει στην περιοχή βάσει των αποφάσεων για την πεζοδρόμηση της περιοχής. Για 
να υπάρξει όμως αυτός ο περιορισμός θα πρέπει να υπάρξει ο νόμος και νόμος υπάρχει, 



εφόσον διαπιστώνονται 3 παραβάσεις  ενός κατ/τος ν’ αφαιρείται η άδεια. Υπάρχει μία 
διαρχία, άλλος επισημαίνει τις παραβάσεις κι άλλος αφαιρεί την άδεια. Θα πρέπει να 
αποφασίσουμε αν θα εκχωρηθεί ο έλεγχος της νομιμότητας λειτουργίας των συγκεκριμένων 
κατ/των στο Δήμο. Εφ’ όσον αποφασίσουμε ότι θα την έχει θα πρέπει η απόφασή μας να 
γνωστοποιηθεί στα αρμόδια υπουργεία. 
Ζαμάνης: Πολλές φορές έχουμε απασχοληθεί μ’ αυτό το θέμα, έχουμε πάρει τις σχετικές 
αποφάσεις και έχουμε και κανονισμό. Η δημ. αρχή θα πρέπει να εφαρμόσει τον κανονισμό. 
Δεν θα έπρεπε  να περιμένουμε την αίτηση των κατοίκων για ένα θέμα που είναι δίπλα μας 
και το βλέπουμε καθημερινώς. Αν περιμένουμε μία αίτηση είναι σαν να μην έχουμε δημ. 
αρχή. Θα υπενθυμίσω ότι στην οδό Ελλης είχε απαγορευτεί να γίνονται τέτοιου είδους 
κατ/τα  και ξαφνικά έχοντας δει το πρόβλημα να φουντώνει τροποποιούμε τον κανονισμό και 
δίνουμε άδειες για άλλα κατ/τα. Ποτέ δεν κάναμε μία αυτοκριτική, απλά εξυπηρετήσαμε 
ενδεχομένως κάποιες καταστάσεις. Δεν επεμβαίνει η αστυνομία, πρέπει να περιμένω τον 
κάτοικο να το καταγγείλει στην αστυνομία; Εγώ να μην κάνω ένα έγγραφο στην αστυνομία; 
Σε προηγούμενη συνεδρίασή μας ο δημ. υπάλληλος Μαχαίρας μάς είπε ότι έκανε 32 
καταγγελίες αλλά στην πορεία χάθηκαν, αυτό είναι γραμμένο και στα πρακτικά. Δεν 
χρειάζεται να πάρουμε σήμερα καμία απόφαση, οι αποφάσεις υπάρχουν και να 
εφαρμοστούν. Ολα τ’ άλλα  θα είναι ευχές. Δεν πρέπει να μας απασχολεί σήμερα το τι είναι 
πεζόδρομος, αυτό είναι γνωστό. Πρέπει να πούμε κύριοι ότι θα εφαρμόσουμε τις αποφάσεις 
και τους κανονισμούς του Δ.Σ. 
Βαφείδης: Δεν είχα σκοπό να μιλήσω επειδή είμαι κάτοικος της οδού Κοντογεωργάκη. 
Βέβαια πολλοί από μας μπορεί νάχουνε την ικανότητα να συνομιλούν με το ιστορικό 
παρελθόν αλλά έχουν χάσει κάθε επαφή με το παρόν. Ο κ. Χιονίδης μπορεί να έλθει όποια 
μέρα θέλει στο μπαλκόνι μου για να συζητήσουμε μεταξύ 12 με 3 το πρωϊ. Δεν θα αναφερθώ 
σε προτάσεις, έχουν ειπωθεί αρκετές. Ενδιαφέρον είναι αυτό που είπε ο κ. Ζαμάνης ότι δηλ. 
ας υπενθυμίσουμε και τις κατά νόμο υπηρεσίες ποιά είναι τα καθήκοντά τους. Δεν μιλάμε 
εδώ για συνυπάρξεις, μιλάμε για ανατροπές. Επειδή δόθηκαν συμβουλές για το που πρέπει ν’ 
αποτεινόμαστε και το τι πρέπει να κάνουμε, απευθύνομαι στον κ. Χιονίδη, επειδή είχα 
απειλητικά τηλεφωνήματα πριν τη συνεδρίαση της Δευτέρας, ν’ αποτανθώ σε σας; Ποτέ δεν 
ήμουν αήθης, ούτε τοποθετήθηκα στις τοποθετήσεις άλλων αλλά να παρακολουθώ 
συνάδελφο να προσβάλλει σύσσωμους 200 συμπολίτες οι οποίοι με την παρουσία τους 
τιμούν το Δ.Σ...... 
Πρόεδρος: Θα πρέπει να βοηθήσετε κ. Βαφείδη το προεδρείο να βγάλει τη διαδικασία. 
Βαφείδης: Το εγκαταλείπω αυτό. Τα πάντα λοιπόν έχουν λεχθεί μένει να δείξουμε ότι η δημ. 
αρχή, το Δ.Σ έχει τη θέληση όχι με οξύς τόνους, αλλά με κάποιες λύσεις που θα 
αποκαταστήσουν την αξιοπρέπεια και των συμπολιτών και των κατ/ρχών τελικά. Ολη η 
Βέροια βοά; πώς ανέχεστε τέτοια κατάσταση και μερικοί αντελήφθησαν που βρισκόμαστε; 
Εύχομαι για το καλό και των δύο πλευρών να δοθεί μία λύση και όπως συνυπάρξαμε κατά το 
παρελθόν να συνυπάρξουμε και στο μέλλον. Σήμερα ήμουν στο γραφείο του αντιδημάρχου 
κ. Ποτουρίδη όπου ο δ/ντής του 1ου Δ.Σ κατέθεσε αναφορά την οποία κοιν/σε και στο 
αστυν. τμήμα και έλεγε ότι η αυλή του σχολείου είναι διάσπαρτη από σύριγγες και 
προφυλακτικά και μείς λέμε: υπάρχει το πρόβλημα ή δεν υπάρχει; 
Χιονίδης: Επί προσωπικού, ο κ. Βαφείδης εφτά χρόνια υπήρξε σύμβουλος και έδωσε άδειες, 
υπήρξε αντιδήμαρχος και τώρα ανακάλυψε τον ήλιο. Δεν τάχθηκα εναντίον ή υπέρ κανενός. 
Είμαι γνώστης του θέματος πολύ πριν γίνω σύμβουλος συνεπώς είναι αστείο πράγμα να 
πηγαίνω εγώ γυρεύοντας. Οταν όμως διαβάζω στον τύπο μία επιστολή που απευθύνεται στο 
Δ.Σ και λέει ότι δεν υπάρχει κανείς που να με εκπροσωπεί αφού σ’ αυτή την πόλη έχουμε 
την αίσθηση πως δεν μας εκπροσωπεί πλέον κανένας. Είχα αποφασίσει να μην ομιλήσω γιατί 
δεν επιθυμώ να συγκρούομαι με τους ανθρώπους. Βλέπω όμως ένα κείμενο που έχει μόνο 



μία υπογραφή, όταν ακούω τον κ. Ορφανίδη να λέει ότι τους ανεχθήκαμε τους κατ/ρχες για 
το θέμα της ώρας και της πόρτας, όταν λέει ότι τους κατήγγειλε στην αστυνομία και χάθηκαν 
οι καταγγελίες στο δρόμο υπέδειξα όχι εκείνο που ικανοποιεί το συναισθηματικό αλλά 
εκείνο που ικανοποιεί το πραγματικό. Οτι δηλ. ασκείσατε όλα τα δικαιώματά σας κι αν η 
αστυνομία δεν κάνει κάτι κάντε μήνυση κατά του αστυνόμου. Εάν έχετε την εντύπωση ότι 
υπάλληλος απέκρυψε έγγραφα κάντε το. Θέλησα να σας γίνω ωφέλιμος, εσείς θέλετε 
ευχάριστους. Είπα ότι υπάρχει συνευθύνη όλων, ότι έχουμε αφεθεί στον ανθρωπισμό των 
κατ/ρχων, πώς λοιπόν παρερμηνεύετε τη θέση μου;  
Ασλάνογλου: Πρώτα και κύρια, κύριοι συνάδελφοι απευθύνομαι στο σώμα. Μένει ο κ. 
Ποτουρίδης. Το κάνω τώρα. Επέτρεψα για όση διάρκεια άσκησα τα καθήκοντα τού 
Προέδρου να γίνονται τοποθετήσεις επί τοποθετήσεων. Αυτό, έχω την αίσθηση ότι συνιστά 
ότι δεν θα έχουμε διαδικασία δευτερολογίας. Θεώρησα σοβαρό όμως και γι’ αυτό το έκανα.  
 Δεύτερον, κύριοι συνάδελφοι σας υπενθυμίζω μία βασική αρχή λειτουργίας του 
Δημοτικού Συμβουλίου. Οταν συνεδριάζει το δημοτικό Συμβούλιο, οι τοποθετήσεις μας 
αφορούν τους συναδέλφους και τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και όχι τους όποιους 
πολίτες βρίσκονται εδώ και απευθυνόμαστε στα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου στο 
προεδρείο και στο Δήμαρχο. 
 Τρίτον, σας λέω από τώρα και πριν τελειώσω τη διαδικασία της πρωτολογίας, ότι θα 
ζητήσω διαδικασία δευτερολογίας για να εξαντλήσουμε πέρα ως πέρα αυτή την τόσο σοβαρή 
συζήτηση που έχουμε σήμερα. Ορίστε κ. Ποτουρίδη. 
Βαφείδης: Είναι προσωπικό και είναι σοβαρό κ. Πρόεδρε. 
Ασλάνογλου: Προσωπικό δεν καταλαβαίνω κ. Βαφείδη. 
Βαφείδης:  Ειπώθηκε, τι κάναμε σαν αντιδήμαρχοι κ.λ.π. 
Ασλάνογλου: Δεν μπορεί να γίνει ατέρμονη και αυτή η συζήτηση. Θα παρακαλούσα και στη 
δική σας τοποθέτηση να υπάρχει ένα συμμάζεμα ούτως ώστε να το κλείσουμε με αυτό. 
Βαφείδης: Η πόλη με έχει κρίνει τι έχω κάνει ως αντιδήμαρχος με ξαναέβγαλε την επόμενη 
χρονιά και τιμήθηκα από τους συμπολίτες μου όπως έπρεπε να τιμηθώ. Αυτό φτάνει. 
Ασλάνογλου: Ορίστε κ. Ποτουρίδη. 
Ποτουρίδης: Κ. Πρόεδρε, και κύριοι συνάδελφοι είμαι κι εγώ απ’ αυτούς τους Δημοτικούς 
Συμβούλους που έχω θητεία 3 τετραετίες σ’ αυτόν τον Δήμο και σ’ αυτήν την αίθουσα, που 
συμμετείχα σ’ αυτές τις σοβαρές αποφάσεις και ειδικά σ’ αυτή την απόφαση της 
πεζοδρόμησης της οδού Κοντογεωργάκη. Ειπώθηκε από κάποιον δημοτικό σύμβουλο ότι με 
την απόφασή μας αυτή δεν προβλέπαμε ότι θα δημιουργήσουμε έναν χώρο που θα 
συγκεντρώνει όλα αυτού του είδους τα μαγαζιά. Πρέπει να πώ ότι στην πορεία του χρόνου 
καταγράφηκαν και τα θετικά και τα αρνητικά και σ’ ότι έχει σχέση με τα θετικά του 
πεζοδρομημένου χώρου είναι αυτό που ειπώθηκε πάλι από κάποιον συνάδελφο που είπε ότι 
συγκεντρώθηκε η νεολαία στο κέντρο της πόλης και είναι ένα από τα σημαντικά ζητήματα, 
αν θέλετε για κάθε γονιό, για τον καθένα μας. Σ’ ότι έχει σχέση με τα αρνητικά αυτά 
καταγράφονται πάρα πολύ καλά σ’ αυτό το κείμενο διαμαρτυρίας που μας διενεμήθηκε και 
που είδε το φως της δημοσιότητας για το οποίο όμως έχω βασικές αντιρρήσεις τις οποίες και 
θα καταθέσω στην πορεία. Δεν μπορεί να βγεί κανείς και να πεί ότι οι άνθρωποι δεν έχουν 
δίκιο όταν καταφεύγουν τουλάχιστον τη νύχτα να κοιμηθούν και να ξεκουραστούν για να 
πάνε την άλλη μέρα στη δουλειά τους και δεν μπορούν ούτε αυτό να κάνουν.  Εγώ είμαι από 
τους Δημοτικούς Συμβούλους που για 3η χρονιά είμαι αντιδήμαρχος και στο Δήμο δεν 
έχουμε αυτούς τους καταπελτικούς μηχανισμούς, δεν έχουμε αυτούς τους ανθρώπους τους 
ροπαλοφόρους ενδεχομένως που φαντάζεται ο καθένας λέγοντας Δημοτική Αστυνομία που 
θα μπαίναμε και θα ισοπεδώναμε τα πάντα και θα επιβάλλαμε την τάξη. Νομίζω ότι παρόντες 
είναι σήμερα και οι καταστηματάρχες. Πήραν κι αυτοί το μήνυμα από τις τοποθετήσεις και 
των Συμβούλων αλλά και των συμπολιτών όπως εκφράστηκαν. Νομίζω ότι η μηδενική βάση 



λέει πάρα πολλά πράγματα. Μηδενική βάση όμως σε όλους τους εταίρους, αν θέλετε, της 
υπόθεσης. Μηδενική βάση στο Δήμο που θα επιζητήσουμε πρόταση και θα κατατεθεί από 
τον κύριο Δήμαρχο. Την αστυνόμευση όπως αυτή προβλέπεται. Μηδενική βάση για τους 
καταστηματάρχες που αν μη τι άλλο θα πρέπει να συμμορφωθούν μετά από αυτό, στο 
ελάχιστο τουλάχιστον. Μηδενική βάση και για τους κατοίκους της περιοχής όπου έχουν 
πάρα πολλά νόμιμα δικαιώματα τα οποία  δεν εξασκούν τον κατάλληλο χρόνο όταν πρέπει. 
Πριν από το Δημοτικό Συμβούλιο την άδεια λειτουργίας ενός καταστήματος τη δίνουν οι 
συγκάτοικοι της οικοδομής σ’ ένα κατάστημα όταν αυτό βρίσκεται σε οικοδομή. Οταν είναι 
μονοκατοικία αλλάζει η περίπτωση. Πρέπει επομένως από τώρα και πέρα να δούν με φειδώ 
την υπογραφή τους, εν ανάγκη να μην την δώσουν και καθόλου. Παράδειγμα πρόσφατο 
είχαμε το Ζαχαροπλαστείο που άργησε να πάρει 6 με 8 μήνες άδεια γιατί δεν υπέγραφαν οι 
συγκάτοικοι. Θα μπορούν επομένως όχι να κωλυσιεργήσουν, αλλά να απαγορεύσουν την 
έκδοση μιας άδειας και με το δεδομένο που είναι γνωστό ότι αλλάζουν χέρια αυτά τα 
καταστήματα πάρα πολύ τακτικά και ακόμη ότι, με κάθε αλλαγή ιδιοκτήτη είναι υποχρεωτική 
και αλλαγή της άδειας, καταλαβαίνετε ότι έχουν ένα πάρα πολύ ισχυρό όπλο στα χέρια τους. 
Το δεύτερο ισχυρό όπλο, γιατί πάρα πολλοί είναι και οι ιδιοκτήτες των καταστημάτων που 
τα εκμισθώνουν, είναι να καταγγέλλουν τη σύμβαση ή αν δεν την καταγγέλλουν να μην την 
επαναμισθώνουν όταν πρόκειται για αλλαγή ιδιοκτήτη. Νομίζω ότι όλοι μαζί αν 
προσπαθήσουμε από κοινού θα βρεθεί και η άκρη και η χρυσή τομή. Ομως καταγγελλίες σαν 
αυτήν εδώ που μηδενίζουν όλες τις προσπάθειες του Δήμου ή του Δημοτικού Συμβουλίου ή 
του Δημάρχου ή οποιουδήποτε αντιδημάρχου νομίζω ότι είναι άδικες και ότι πρέπει να 
επιστραφούν πίσω. Οπως επίσης και φραστικές καταγγελλίες που ακούστηκαν εδώ απόψε, 
για τη διοίκηση του Δήμου, αν δεν έχουν υπόσταση πρέπει το λιγότερο από τον 
συμπαθέστατο συνάδελφο και συμμαθητή παλιά να παρθούν πίσω. Πραγματικά μάς αδικεί 
κατάφορα και η επιστολή διαμαρτυρίας με τις εκφράσεις. Εγώ συμφωνώ  με τον κ. Χιονίδη 
για το ύφος της επιστολής. Είναι άδικο το ύφος της επιστολής και πρέπει στο εξής 
τουλάχιστον να προσέχουν. Ευχαριστώ. 
Ασλάνογλου: Περαιώθηκε η διαδικασία της πρωτομιλίας κ. Ορφανίδη. Συνεδριάζει το 
Δημοτικό Συμβούλιο. Θα το έχετε υπ’ όψη σας φαντάζομαι. Εάν έχετε κάτι που να 
τεκμηριώνει αυτά που είπατε προηγουμένως, παρακαλώ να τα φέρετε στο προεδρείο και θα 
τα διαβάσει το προεδρείο. Δεν θ’ ανοίξουμε ένα διάλογο. 
Ορφανίδης: Είναι πρωτόγνωρη η διαδικασία. 
Ασλάνογλου: Είναι πρωτόγνωρη η διαδικασία; Πως την κρίνετε εσείς;  Λάθος κάνετε κ. 
Ορφανίδη. Εσείς έχετε παρακολουθήσει και άλλες διαδικασίες που είσασταν παρών και δεν 
είναι καθόλου πρωτόγνωρη. Απλώς δεν πρέπει να είναι μία διαδικασία σαν όλες τις άλλες, να 
έχει δηλαδή αποτελέσματα που ενδεχομένως δεν θα υλοποιηθούν. Δημιουργήθηκε μία 
ένταση στην πρωτολογία σας όταν αναπτύξατε το θέμα για λογαριασμό των κατοίκων της 
περιοχής, δημιουργήθηκε μία ένταση στην δίνη του λόγου σας είπατε κάποια πράγματα τα 
οποία απαιτούν απόδειξη. Είπατε ότι θ’ αποφύγετε να τ’ αναφέρετε. Εάν λοιπόν έχετε κάτι 
να προσκομίσετε, θα σας παρακαλούσα για λόγους τάξης, να το φέρετε για να το αναγγείλω 
εγώ στο Δημοτικό Συμβούλιο. Επί του διαδικαστικού. 
Ζαμάνης: Κ. Πρόεδρε, όταν ο κ. Ορφανίδης έκανε την εισήγησή του είπε ότι έχει κάποια 
έγγραφα τα οποία έχουν σχέση με την Αστυνομία. Εδώ στην επιστολή βλέπω συννημένα, 
έγγραφα εάν έχουν σχέση με την επιστολή πιστεύω ότι έχουμε υποχρέωση σαν Δημοτικοί 
Σύμβουλοι να τον ακούσουμε τη λένε αυτά τα έγγραφα, εάν είναι αυτά. Η πρόταση μου 
είναι.... 
Ασλάνογλου: Συννημένα σημαίνει βέβαια κύριε Ζαμάνη να υπάρχουν στο χαρτί. Δεν 
καταλαβαίνω. Δεν παίζουμε με το Δημοτικό Συμβούλιο με τους θεσμούς.... 



Ζαμάνης: Σας παρακαλώ κύριε εσείς μην υψώνετε τη φωνή κι αν κάποιος παίζει με το Δημ. 
Συμβούλιο... 
Ασλάνογλου: Εχετε διαδικαστική πρόταση; Εχετε πρόταση να κάνετε; 
Ζαμάνης: Να δώσουμε στον κ. Ορφανίδη σαν πολίτη με δικαιώματα αυτής της πόλης να 
δευτερολογήσει και να μας απαντήσει σ’ αυτά που είπαμε. Μπορεί να έχουμε άδικο. μπορεί 
να ΄χουμε δίκιο. Αποτελεί τη στοιχειώδη δημοκρατική διαδικασία. 
Ασλάνογλου: Ακούστε κ. Ζαμάνη. Είπαμε πολλά. Εγώ θα λυπάμαι, έστω κι αν εσείς δεν 
θέλετε. Είναι δικαίωμά μου να εκφράσω τα συναισθήματά μου όταν θέλω. Περισσεύει σε 
τούτη την αίθουσα ο λαίκισμός. Να τα διαβάσει ο κ. Ορφανίδης τα έγγραφα. Υπάρχουν 
υπονοούμενα. Να σας ακούσω για 2 λεπτά.   
Ορφανίδης: Εχω λόγο να μην αναφέρω  το κατ/μα για το οποίο ζήτησα από την αστυνομία 
να μου πεί ποιές παραβάσεις έχουν γίνει και είχαν σταλεί αρμοδίως. Μιλάμε για διατάραξη 
στις 16-4-94, 23-4-94, 4-12-94, 10-12-94, 26-2-95 για το ίδιο  κατ/μα. Αυτό το έγγραφο το 
κατέθεσα και στο Δ.Σ σε προηγούμενη συνεδρίαση όπου τότε νομοθετήσατε μερικά 
πράγματα και σήμερα τα παίρνετε πίσω. Λέγατε τότε ότι περιμένατε καταδικαστική απόφαση 
ενώ ο νόμος το λέει ξεκάθαρα  για τρείς παραβάσεις.... 
Δήμαρχος: Μήπως αυτές οι παραβάσεις ήταν στα πλαίσια της απόφασης του Δ.Σ ότι 
χρειάζονται καταδικαστικές αποφάσεις και δεν προχώρησε το Δ.Σ σε αφαίρεση;   
Ορφανίδης: Δεν το γνωρίζω αυτό. 
Δήμαρχος: Αφήστε λοιπόν να το διαπιστώσω και να έχετε απάντηση αύριο επίσημα από τις 
εφημερίδες. Αν αφορά όμως εκείνη τη διαδικασία τότε λάθος αφήσατε τέτοιο πράγμα να 
αιωρείται. 
Ορφανίδης: Οσον αφορά για τις υπογραφές που δεν είδε ο κ. Χιονίδης. Υπάρχουν απειλητικά 
τηλεφωνήματα και οι κάτοικοι που υπέγραψαν μόνο στον εισαγγελέα       μου επέτρεψαν να 
καταθέσουμε τις υπογραφές. Για το ύφος της επιστολής, σας καλώ να ρθείτε στο σπίτι μου 
για να διαπιστώσετε και εσείς την κατάσταση που επικρατεί. Το πρόβλημα είναι τόσο 
τραγικό που η επιστολή πάνω-πάνω πιάνει τα πράγματα.... 
Πρόεδρος: Σας παρακαλώ κλείστε εδώ την παρέμβασή σας διότι σε μερικά πράγματα δεν 
είστε ενημερωμένος πλήρως. 
Ορφανίδης: Μία πρόταση μόνο, περιμένουμε επιτέλους κ. Δήμαρχε έργα και όχι λόγια. 
Πρόεδρος: Μία ερώτηση, κ. δ/ντά το 1994 είχε την αρμοδιότητα αυτή ο Δήμος; 
Σκουμπόπουλος, δ/ντής Δήμου: Δεν μπορώ να θυμηθώ αυτή τη στιγμή πότε ακριβώς 
ψηφίστηκε ο νόμος. Μία διευκρίνιση παρακαλώ, ο κ. Ορφανίδης είπε ότι χάθηκαν οι 
παραβάσεις, που έστειλε η αστυνομία, στο Δήμο;    
Δήμαρχος: Απ’ ότι βλέπω στο έγγραφο της αστυνομίας αναφέρονται οι παραβάσεις του 
κατ/τος που ανέφερε ο κ. Ορφανίδης. Εάν περιήλθε η αρμοδιότητα στους Δήμους  με τον 
νόμο της Ν.Α σας πληροφορώ ότι αυτός ψηφίστηκε μετά το καλοκαίρι του 1995. Ενθυμείστε 
επίσης ότι ομόφωνα το Δ.Σ αποφάσισε το 1995 υπέρ της άποψης ότι χρειάζονται 
καταδικαστικές αποφάσεις και αυτή την απόφαση υλοποιήσαμε για κάποιες αφαιρέσεις. 
Επίσης οι παραβάσεις πρέπει να γίνουν σε διάστημα ενός ημερολογιακού έτους αλλιώς παύει 
να μετρά στο ποινολόγιο. Με τον Ν. 2307 μεταβιβάστηκε η αρμοδιότητα του Δ.Σ στο 
Δήμαρχο και μόλις συμπληρωθούν 3 παραβάσεις για κάποιο κατ/μα, χωρίς καμία εξαίρεση, η 
επιτροπή το σφραγίζει. Παρακαλώ λοιπόν να μην αιωρείται κανένας υπαινιγμός και 
προπαντός κατά  υπηρεσιακών παραγόντων. 
Πρόεδρος: Υπάρχουν συνάδελφοι που να θέλουν να δευτερολογήσουν;  
Παναγιωτίδης: Λυπάμαι για τη σημερινή συνεδρίαση διότι διαπίστωσα ότι εγώ, μέχρι 
σήμερα, δεν ασχολήθηκα ούτε με το πρόβλημα της νεολαίας, ούτε των συμπολιτών μου. 
Εδώ επάνω διαμαρτύρομαι, διότι γι’ αυτό ξενυχτήσαμε, προσπαθήσαμε, αγωνιστήκαμε, 
βγάλαμε έναν κανονισμό όπου όριζε το ωράριο λειτουργίας των κατ/των, αγοράσαμε μηχ/μα  



μέτρησης της ηχορύπανσης, δώσαμε αλλού χρήσεις για να σπάσουμε αυτό το αμιγές της 
Κοντογεωργάκη, προσπαθήσαμε μέσω της επιχείρησης πολιτισμού να δώσουμε κίνητρα στη 
νεολαία προς άλλη κατευθυνση. Είναι δυνατόν να κάθομαι τρείς ώρες σ’ αυτή την αίθουσα 
και να υποφέρω γιατί μου λένε ουσιαστικά είσαι ανεύθυνος;  Αυτή η προσφορά που έκανα 
θεωρείται ότι δεν έσκυψα στα προβλήματα; Δεν ξέρω γιατί ήρθε αυτό το θέμα. Ας 
εφαρμοστούν οι αποφάσεις που έχουμε πάρει, αν υπάρχει πρόβλημα μη εφαρμογής τους τότε 
να απευθυνθούν σ’ αυτούς που δεν τις εφαρμόζουν. 
Σιδηρόπουλος: Θα ήθελα να μας πει ο κ. Δήμαρχος που βρίσκεται το μηχ/μα μέτρησης της 
ηχορύπανσης και πότε δούλεψε; Επίσης είναι ο μόνος υπεύθυνος για την κατάσταση που 
επικρατεί στον πεζόδρομο, της λειτουργίας του πεζόδρομου. Η δημ. αστυνομία έχει ευθύνη 
και για τα κινούμενα και για τα σταθμευμένα αυτ/τα και ειδικότερα στον πεζόδρομο έχει 
υποχρέωση να ελέγχει ότι κινείται διότι υπάρχει απαγόρευση για τα τροχοφόρα. Οπως επίσης 
να χρησιμοποιεί το μηχ/μα της ηχορύπανσης και να αναφέρει στην αστυνομία. 
 Το σπουδαιότερο όμως ήταν η πληροφορία που ακούστηκε για την κατάσταση που 
επικρατεί στην αυλή του 1ου Δ.Σ. Πρέπει να εφιστήσουμε την προσοχή μας στην προφύλαξη 
των νέων από τα ναρκωτικά διότι είναι κάτι που εξαπλώνεται γρήγορα και παρακαλώ τον 
Δήμαρχο να οργανώσει σύσκεψη των αρμοδίων πάνω στο θέμα αυτό. 
Πουλασουχίδης: Ειπώθηκε από πολύ παλιά ότι στην Ελλάδα έχουμε ανάγκη από έναν νόμο 
που να επιβάλλει την τήρηση των νόμων. Υπάρχουν σχετικές διατάξεις που τους 
προστατεύουν όλους. Εχω την αίσθηση ότι το πρόβλημα αντιμετωπίσθηκε εξ’ αρχής λάθος. 
Το Δ.Σ προχώρησε στην θέσπιση κανονισμών για να προστατέψει το δικαίωμα των δημοτών 
να ζει στο ζωτικό του χώρο χωρίς να παραβιάζονται τα ατομικά του δικαιώματα από τη 
λειτουργία επιχειρηματικών ή άλλων συμφερόντων. Αυτό στην πράξη αποδείχθηκε ότι ήταν 
λάθος. Οταν τροποποιούμε κάποιες διατάξεις νομοθετικές, ουσιαστικά δείχνουμε τον δρόμο 
στην παραβίαση και καταστρατήγηση αυτών των διατάξεων. Ο πεζόδρομος κατευθύνει τους 
νεολαίους  σ’ ένα τρόπο διασκέδασης απαράδεκτο. 
 Προτείνω να επανέλθει μία ολοκληρωμένη πρόταση. 
Αδάμου: Συμφωνούμε όλοι για να τηρηθούν οι ώρες λειτουργίας των κατ/των αλλά πρέπει 
πρώτα να εξαντλήσουμε τα όρια των δικών μας παρεμβάσεων. Ακούστηκε από τον υπό 
ίδρυση σύλλογο ότι θα πάρουμε την υπόθεση στα χέρια μας, αυτό δεν αποκλείει όμως την 
περίπτωση της αυτοδικίας. Επίσης κρύβει και έναν θεσμικό κίνδυνο, εάν δεν μπορέσουμε να 
διασφαλίσουμε την ησυχία των πολιτών να μας αφαιρεθούν αρμοδιότητες που μας έχουν 
εκχωρηθεί. Συγκλονίστηκα απ’ αυτά που άκουσα από τον Δήμαρχο για τις αρμοδιότητες της 
δημ. αστυνομίας, παρ’ όλ’ αυτά είναι το ζητούμενο πως θα υπάρξει ένας μηχανισμός ελέγχου 
και με το μικρότερο κόστος για τον φορολογούμενο πολίτη. 
Ποτουρίδης: Πράγματι υπάρχει το έγγραφο του 1ου Δ.Σ αλλά δεν είναι το μοναδικό, σε όλα 
τα σχολεία της πόλης χρησιμοποιούνται τα σκοτεινά σημεία των αυλών από νεαρά ζευγάρια. 
Πρέπει να πω όμως ότι δεν βρέθηκαν πουθενά σύριγγες, απ’ ότι μου αναφέρθηκε από την 
υπηρεσία καθαριότητας. Είμαι σε συνεχή επαφή με την αστυνομία όπου και διαβιβάζω όλα 
τα έγγραφα αυτά, όμως η αστυνόμευση των διδακτηρίων είναι πολύ δύσκολη. 
Βαφείδης: Δεν γνωρίζω τους κατασταλτικούς μηχανισμούς και τι δικαιώματα έχει ο Δήμος. 
Δεν θυμάμαι πότε ακριβώς, όμως με απόφαση που υπογράψατε εσείς κ. πρόεδρε κατόπιν 
διαπιστωμένων παραβάσεων που έκανε η δημ. αστυνομία, αυτά τα κατ/τα έκλεισαν εκ 
περιτροπής για 10 μέρες. Ας ψάξουμε λοιπόν να δούμε πότε μπορούμε εμείς, πότε η άλλη 
αστυνομία για να προφυλαχτούμε όλοι και να συνυπάρξουμε όπως γινόταν όλα αυτά τα 
χρόνια. Για να υπάρχει λοιπόν αυτή η διαδικασία σημαίνει ότι φθάσαμε στα έσχατα. Στην 
ανατροπή πια όχι στην ισορροπία. 
Μαρκούλης: Είναι σαφές ότι επιθυμούμε να επιβληθούν τα νόμιμα. Προτείνω επίσης εκτός 
της αρχικής μου πρότασης να κινητοποιειθεί σ’ αυτή την κατεύθυνση και η ΤΕΔΚ ώστε το 



ζήτημα να τεθεί σε κοινή βάση απ’ όλους τους Ο.Τ.Α και εν συνεχεία να μεταβιβασθεί και 
στην ΚΕΔΚΕ. 
Δήμαρχος: Πρέπει να γίνει αντιληπτό το πως λειτουργεί η πόλη γενικά για να φτάσουμε και 
στα ειδικά. Το πρόβλημα συνύπαρξης κατοικιών με κατ/τα εμπορικά ή κέντρα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος  είναι περισσότερο από κάθε φορά επίκαιρο. Με την παρέμβαση στο ιστορικό 
κέντρο, έχοντας την εμπειρία της οδού Κοντογεωργάκη ή με πεζοδρόμους και κέντρα άλλων 
πόλεων, προσπαθήσαμε να προστατεύσουμε και το Εμπορικό και Επαγγελματικό κόσμο και 
τους ιδιοκτήτες και τους κατοίκους. Είμαστε εμείς που όπως αναφέρθηκε οριοθετήσαμε και 
άλλες χρήσεις ώστε να μπορούν να αναπτυχθούν κέντρα υγειονομικού ενδιαφέροντος για να 
σπάσουμε ένα τυχόν μονοπώλιο. Είμαστε εμείς που απαγορεύσαμε μια σειρά από χρήσεις 
μέσα στο εμπορικό κέντρο και επιτρέψαμε μόνο την ανανέωση αδειών κατά χρήση. Αυτές οι 
θεσμικές παρεμβάσεις είναι πολύ σημαντικές και θα τις δούμε κάποια στιγμή να αποδίδουν. 
Πρέπει να ομολογήσουμε ότι το πείραμα της οδού Κοντογεωργάκη κουβαλάει και σοβαρές 
τραυματικές εμπειρίες στις οποίες πρέπει να σκύψουμε και για να βγάλουμε κάποια 
συμπεράσματα και για να θεραπεύσουμε κάποια πράγματα που νομίζω  μπορούν να 
θεραπευθούν.  
 Δεύτερον, μία προσπάθεια παρέμβασης στον χώρο της νεολαίας. Το πρόβλημα της 
νεολαίας πρέπει να μας απασχολήσει και να μας συνέχει η αγωνία. Οι παρεμβάσεις εκεί 
προσπαθούμε να είναι συστηματικές, στα ίδια τα στέκια της νεολαίας  που μόνο εκεί 
μπορούμε να τους πλησιάσουμε. 
 Είναι προς τιμή των κατοίκων της Κοντογεωργάκη που τόνισαν ότι εμείς δεν θέλουμε 
να κλείσουν τα μαγαζιά. Ενδεχόμενα υπάρχουν τρόποι όπου μπορούν να συνυπάρξουν, αλλά 
με αμοιβαίες υποχωρήσεις. Η κοινωνία μας βαδίζει πάνω σε τέτοιες συναινέσεις και εάν οι 
κάτοικοι της Κοντογεωργάκη κάνουν τη δική τους υποχώρηση να ανέχονται μία ανησυχία 
για κάποιες ώρες. Ποιά είναι η δική σας; Πως νοείται συναίνεση όταν μέχρι τις 03:00  είναι ο 
κόσμος έξω και τα τραπέζια απλωμένα; Εάν όλα τα κατ/τα βάζουν τη μουσική χαμηλά 
μπορεί να βρεθεί ένας τρόπος όπου και η κατάσταση να γίνει υποφερτή από τους κατοίκους 
και οι ίδιοι να  συνεχίσουν την επαγγελματική τους δραστηριότητα. Πρέπει να πω επίσης ότι 
αρκετά κατ/τα έχουν αλλάξει ιδιοκτήτες, αυτοπροστατευθείτε και μην υπογράφετε για 
αντικατάσταση αδειών. Για τους κατ/ρχες, σταματείστε την ένταση της μουσικής στο 
χαμηλότερο επίπεδο, δεν κερδίζετε τίποτε. Μην αναγκάσετε το Δ.Σ να πάρει μέτρα που δεν 
θα τα ήθελε. Επίσης υπάρχει η αστυνομική απόφαση για να σταματάει η μουσική στις 11:00. 
Εχουμε χρέος να βλέπουμε όλες τις παραμέτρους του προβλήματος. Ηταν πολύ σημαντική η 
συζήτηση που είχαμε με την επιτροπή των κατοίκων. Θέλω να ξεκαθαρίσω μερικά πράγματα 
με μορφή προτάσεων για απόφαση. 
 Πρώτον, τα τραπεζοκαθίσματα θα είναι όπως λέει ο κανονισμός 4 για κάθε κατ/μα, 
χωρίς σκαμπώ και καρέκλες γύρω-γύρω. 
 Δεύτερον, τα τραπεζοκαθίσματα θα τοποθετούνται την ώρα που λέει ο κανονισμός 
στις 18:00, όχι πιο πριν, και να σηκώνονται στις 24:00. Την Παρασκευή και το Σάββατο, αν 
συμφωνείτε όλοι να είναι έως τις 00:30, όχι αργότερα. 
 Τρίτον, ύστερα από αίτημα των κατοίκων να τοποθετηθεί μπάρα στην οδό Καστανιάς 
για την οποία θα πάρουνε κλειδί όλοι οι κάτοικοι. Εάν υπάρξει αυτ/το που θα ανήκει σε 
κατ/ρχη ή εργαζομένου σ’ αυτά τα κατ/τα θα αφαιρείται η άδεια χρήσης πεζοδρόμου. 
 Τέταρτον, επειδή υπάρχει πρόβλημα με τα μηχανάκια στο αδιέξοδο μεταξύ της οδού 
Παστέρ και Κοντογεωργάκη να τοποθετηθούν κάγκελα στην ρυμοτομική γραμμή της οδού 
Παστέρ. 
 Πέμπτον, αύριο πρωϊ καλώ τον αστυνομικό δ/ντή, τον διοικητή του αστυνομικού 
τμήματος, τον διοικητή ασφαλείας και τον διοικητή της τροχαίας και συζητούμε το ζήτημα 
και την ανάγκη να υλοποιήσουν από δική τους πλευρά τόσο τις αποφάσεις του Δ.Σ όσο και 



τις διατάξεις του νόμου που τον τελευταίο καιρό έχουν ατονίσει. Ζητώ από τον διοικητή της 
τροχαίας να έχει σε τακτά χρονικά διαστήματα τα βράδια υπηρεσία στην οδό Παστέρ για την 
αλόγιστη χρήση από τα μηχανάκια και μάλιστα σε απαγορευμένες ώρες. 
 Αυτά είναι τα πρώτα μέτρα που πρέπει να εφαρμόσουμε. Νομίζω ότι ύστερα από ένα 
μήνα θα κάνουμε τις πρώτες εκτιμήσεις του πόσο κάποια πράγματα περπατάνε. Σας 
διαβεβαιώνω ότι δεν υπάρχει καμία περίπτωση όπου θα υπάρχουν τρείς παραβάσεις και να 
μην κινηθεί η διαδικασία αφαιρέσεως της αδείας. Τέλος σ’ ότι αφορά την άδεια του κατ/τος 
που έχει κατασκευασθεί δίπλα στην εκκλησία του Χριστού σας διάβασα την απόφαση της 
προέγκρισης του Δ.Σ, σας διάβασα την αναφορά της δημ. αστυνομίας, αρμόδιοι είμαστε 
στην Δ.Ε αλλά πιστεύω ν’ αντιλαμβάνεσθε την κατεύθυνση στην οποία η δική μου εισήγηση 
προς τη Δ.Ε θα κινηθεί. Θεωρώ υποχρέωσή μου να σας πω και να ενώσω μία φωνή αγωνίας 
τόσο με τον κ. Χιονίδη όσο και με τον κ. Παναγιωτίδη για το ύφος και για συγκεκριμένα 
σημεία της επιστολής σας, μπορώ να κατανοήσω το ελαφρυντικό μίας τεταμένης κατάστασης 
όμως πιστέψτε με ήταν πολύ βαριές οι κουβέντες που είπατε και παρακαλώ να τις 
ανασκευάσετε. 
 Το  Δ.Σ  και ο Δήμαρχος αγωνιούν και αγωνίζονται για όλα τα ζητήματα της πόλης 
και η περιοχή της οδού Κοντογεωργάκη δεν αποτελεί εξαίρεση. 
Πρόεδρος: Η πρόταση για τα μέτρα αστυνόμευσης που είπατε κ. Αδάμου υπάρχουν στον 
κανονισμό που πρόσφατα ψήφισε το Δ.Σ από εκεί και πέρα θα μπορούσε το Δ.Σ με εισήγηση 
της δικής σας επιτροπής να προχωρήσει σε μία απόφαση για τα κίνητρα που αναφέρατε 
επειδή έχω την εντύπωση ότι θα είναι πολύ θεωρητικό τώρα και δεν θα έχει κανένα νόημα 
στην αντιμετώπιση πρακτικού προβλήματος. 
Αδάμου: Οσον αφορά τους επιμέρους όρους συμφωνώ με τον κ. Δήμαρχο, όσον αφορά το 
θέμα να δούμε τους διατηρητέους οικισμούς πόσο μπορεί να προκύψει μια τέτοια λύση είναι 
ζήτημα  έρευνας. Δεν αντιλέγω να το δούμε στην επιτροπή. Είναι θέμα όμως άλλης 
επιτροπής, των οικονομικών, για την εφαρμογή ενδεχόμενα προστίμου κι αν έχουμε επίσης 
αυτή τη νομική δυνατότητα για τις περιπτώσεις κατάσχεσης δικύκλων, τραπεζοκαθισμάτων 
κ.λ.π. 
Πρόεδρος: Να ερευνηθεί λοιπόν κι αυτό και να ρθεί οπωσδήποτε στο Δ.Σ για να πάρουμε 
μία απόφαση εάν δικαιούμαστε από το νόμο  να πάρουμε μία τέτοια απόφαση. 
 Πέραν των προτάσεων του κ. Δημάρχου υπάρχει άλλη συγκροτημένη πρόταση; 
Παναγιωτίδης: Μία απόφαση θα πάρουμε, εφαρμογή των αποφάσεων του Δ.Σ. Αυτά που 
είπε ο κ. Αδάμου έχουν λεχθεί και έχουν αποφασισθεί. Η μόνη πρόταση που έγινε ήταν από 
τον Μαρκούλη. 
Μαρκούλης: Πρότεινα τη χορήγηση στην δημ. αστυνομία του δικαιώματος να σημειώνει 
παραβάσεις και όταν σημειωθούν τρείς να γίνεται απ’ ευθείας εφαρμογή από το Δήμαρχο. 
Πρόεδρος: Ο Δήμαρχος ανέπτυξε μία σειρά από πράγματα και προσδιόρισε χρονικά κάτι. 
Νομίζω ότι αυτό μπορεί να αποτελεί δέσμευση του Δ.Σ και σ’ ένα μήνα να έχουμε μία πλήρη 
ενημέρωση από το Δήμαρχο για το πόσο εφαρμόστηκε. Υπό αυτή την έννοια θα μπορούσε 
να αποτελέσει και απόφαση του Δ.Σ. 
Ζαμάνης: Δεν χρειάζεται πρόταση, ούτε απόφαση διότι ο αριθμός των τραπεζοκαθισμάτων 
υπάρχει στον κανονισμό.Απλά εμείς θα πρέπει να ευχηθούμε να εφαρμοστεί ο κανονισμός 
και ο νόμος. 
Πρόεδρος: Ο Δήμαρχος κατέθεσε μία σειρά ολοκληρωμένων προτάσεων με μία χρονική 
δέσμευση ενός μήνα. Ο κ. Μαρκούλης ζητάει με την πρότασή του να προτείνει το Δ.Σ να 
παραχωρηθούν οι αρμοδιότητες ελέγχου στην δημ. αστυνομία. Δεν μπορώ ν’ αντιληφθώ την 
τρίτη πρόταση να εφαρμοστεί ο κανονισμός προφανώς και εφαρμόζεται. Οτι δεν 
προβλέπεται από τον κανονισμό θα αποφασίσει το Δ.Σ, για την μπάρα της οδού Καστανιάς, 
τα κάγκελα στην οδό Παστέρ.... 



Δήμαρχος: Ενα σχέδιο απόφασης είναι το εξής: Το Δ.Σ ζητά από κάθε αρχή να εφαρμόσει με 
τα όργανά του τις κείμενες διατάξης προστατεύοντας το δικαίωμα ησυχίας των κατοίκων της 
περιοχής των οδών Ελλης και Κοντογεωργάκη. 
Δεύτερον,αποφασίζει να τοποθετηθεί μία μπάρα, όπως ζήτησαν οι κάτοικοι στην οδό 
Καστανιάς που να φράζει την είσοδο οχημάτων στην περιοχή. Τρίτον, να τοποθετήσει 
κάγκελα στο επάνω μέρος της οδού Παστέρ. Τέταρτον, εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο να έρθει 
σε επαφή με τις αστυνομικές αρχές της πόλης, να μεταφέρει το πνεύμα των αποφάσεων του 
Δ.Σ και να ζητήσει αυξημένη αστυνόμευση σ’ ότι αφορά τη λειτουργία της οδού 
Κοντογεωργάκη  και Ελλης όσο και σ’ ότι αφορά την τροχαία για την αστυνόμευση των 
οδών Ελλης και Παστέρ. 
Φράγκος, κάτοικος περιοχής Ελλης και Κοντογεωργάκη: Τον έλεγχο της άδειας λειτουργίας 
ποιός τον διενεργεί; Η αστυνομία ή η δημ. αστυνομία; Αν π.χ έχει άδεια λειτουργίας 
κυλικείου και λειτουργεί σαν μπάρ; Υπάρχουν έγγραφες καταγγελίες για συγκεκριμένο 
κατ/μα που έχουν δοθεί στην αστυνομία. 
Δήμαρχος: Φέρτε την καταγγελία να τη δω και θα κινηθεί η διαδικασία. Εφ’ όσον υπάρχουν 
καταγγελίες, δεν όφειλε η αστυνομία να βεβαιώσει τις παραβάσεις και να τις στείλει στο 
Δήμο; 
Φράγκος: Τις έχουμε καταθέσει και στο Δήμο. 
Πρόεδρος: Με την εξουσιοδότηση που δίνει το Δ.Σ στον Δήμαρχο αυτά όλα τα ζητήματα θα 
λυθούν σε συνεργασία με την αστυνομία. Είπατε κ. Φράγκο ότι καταθέσατε το έγγραφο στο 
Δήμο, εδώ βλέπω το έγγραφο αλλά δεν έχει αριθ. πρωτοκόλλου του Δήμου. 
Φράγκος: Αυτό είναι αντίγραφο, τα άλλα είναι σε σας. Τον αριθμό πρωτοκόλλου τον έχω 
στο σπίτι μου. Στην περίοδο των εξετάσεων κατατέθηκε το έγγραφο. 
Σιδηρόπουλος: Να εξουσιοδοτήσουμε τον Δήμαρχο να κάνει αυτό που θεωρείται αυτονόητο 
καθήκον του, να συνεργαστεί δηλ. με τις κρατικές αρχές για τον τρόπο  με τον οποίο θα 
παρεμποδίσει την ηχορύπανση ξεκινώντας από τους μηχανόβιους. Για το θέμα των σιδηρών 
φραγμάτων είμαι εντελώς αντίθετος. Αφού δεν μας ρωτήσατε για το τοιχείο της οδού 
Πρ.Ηλία γιατί μας ρωτάτε τώρα; 
Δήμαρχος:  Οι προτάσεις βγαίνουν μέσα από τις τοποθετήσεις και όχι την τελευταία στιγμή. 
Πρόεδρος: Ποιοί συμφωνούν με την πρόταση του κ. Μαρκούλη για τροπ/ση του 
νομοθετικού πλαισίου για να έρθουν οι αρμοδιότητες ελέγχου αυτών των κατ/των στο Δήμο; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Κ. Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Ποτουρίδης, Κ. Βαφείδης, Δ. Αδάμου, Ε. Λελεκάκης, 
Κ. Γκαβαϊσές, Α. Μαρκούλης, Α. Καραντουμάνης, Ο. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Β. 
Τσίλης, Γ. Χιονίδης, Δ. Ζαμάνης, Μ. Αδαλόγλου. 
Πρόεδρος: Ποιοί διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: Κ. Πουλασουχίδης, Φ. Γαλανούδη 
και Ε. Παναγιωτίδης. 
Πρόεδρος: Ποιοί συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου; 
 Υπέρ της  πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι:   
Κ. Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Ποτουρίδης, Κ. Βαφείδης, Δ. Αδάμου, Ε. Λελεκάκης, 
Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Γκαβαϊσές, Α. Μαρκούλης, Α. Καραντουμάνης, Ε. Παναγιωτίδης, Ε. 
Σοφιανίδης,  Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα, Β. Τσίλης, Γ. Χιονίδης, Μ. Αδαλόγλου. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι κ. κ. Ο. Σιδηρόπουλος και Δ. Ζαμάνης. 
 Και κάλεσε την επιτροπή ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ  μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 29-7-96 επιστολή-διαμαρτυρία των κατοίκων της περιοχής «Κοντογεωργάκη». 
2.- Την εισήγηση και την πρόταση του κ. Δημάρχου.  



3.- Οτι λόγω του οξυμένου προβλήματος ηχορύπανσης που παρατηρείται στους 
πεζοδρόμους των οδών Κοντογεωργάκη και Ελλης από την ένταση και το ωράριο 
λειτουργίας της μουσικής των κατ/των της περιοχής αλλά και από τα μοτοδήλατα των 
δημοτών που συχνάζουν στους παραπάνω πεζοδρόμους είναι ανάγκη το Δ.Σ να ζητήσει από 
κάθε αρμόδια αρχή να εφαρμόσει με οποιοδήποτε τρόπο τις κείμενες διατάξεις των νόμων. 
4.- Την πρόταση του κ. Μαρκούλη για την ανάγκη εκχώρησης αρμοδιοτήτων στο Δήμο 
σχετικά με τη χορήγηση στη δημ. αστυνομία του δικαιώματος να σημειώνει παραβάσεις σε 
κατ/τα υγειονομικού ενδιαφέροντος. 
5.- Το αίτημα των παραπάνω κατοίκων για τοποθέτηση μπάρας στην οδό Καστανιάς. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 Α) Να ζητηθεί μέσω της ΚΕΔΚΕ, η τροποποίηση του Π.Δ  434/82, με το οποίο 
καθορίζονται οι αρμοδιότητες της δημ. αστυνομίας και η θέσπιση διατάξεων με τις οποίες θα 
δίνεται η δυνατότητα στη δημοτική αστυνομία να βεβαιώνει παραβάσεις σε καταστήματα 
υγειονομικού ενδιαφέροντος. 
 Β) Εγκρίνει τη λήψη  μέτρων για την προστασία του δικαιώματος ησυχίας των 
κατοίκων που διαμένουν στους πεζόδρομους Κοντογεωργάκη και Ελλης ως εξής: 
 1) Να τοποθετηθεί μπάρα στην οδό Καστανιάς, ούτως ώστε να εμποδίζεται η 
διέλευση οχημάτων προς τον πεζόδρομο της οδού Κοντογεωργάκη , πλήν όσων διαμένουν 
στην παραπάνω οδό όπου θα την χρησιμοποιούν με κλειδί που θα τους διατεθεί από το 
Δήμο. 
 2) Να τοποθετηθούν κάγκελα επί της ρυμοτομικής γραμμής της οδού Παστέρ για να 
εμποδίζεται η διέλευση των οχημάτων προς τον πεζόδρομο της οδού Κοντογεωργάκη. 
 3) Τα τραπεζοκαθίσματα που αναπτύσσονται από τα κατ/τα των πεζοδρόμων 
Κοντογεωργάκη και Ελλης θα αναπτύσσονται όπως προβλέπονται από τον κανονισμό 
λειτουργίας πεζοδρόμων του Δήμου, θα τοποθετούνται από τους κατ/ρχες της περιοχής στις 
18:00 και θα μαζεύονται όλες τις ημέρες της εβδομάδας στις 24:00 και την Παρασκευή και 
Σάββατο στις 00:30. 
 4) Εάν διαπιστωθεί παράβαση αυτ/του που είναι σταθμευμένο εντός των παραπάνω 
πεζόδρομων και θα ανήκει σε κατ/ρχη ή εργαζόμενο ή πελάτη ενός συγκεκριμένου κατ/τος 
τότε θα αφαιρείται από το Δήμο η άδεια χρήσης πεζοδρομίου του κατ/τος. 
 5) Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο να έρθει σ’ επαφή με τις αστυνομικές αρχές της πόλης 
για να μεταφέρει το πνεύμα των αποφάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου και να ζητήσει 
αυξημένη αστυνόμευση τόσο σ’ ότι αφορά τη λειτουργία της οδού Κοντογεωργάκη και 
Ελλης όσο και σ’ ότι αφορά την Τροχαία για την αστυνόμευση των οδών Ελλης και Παστέρ 
από την αλόγιστη χρήση των μοτοποδηλάτων. 
 6) Ζητά από κάθε αρχή να εφαρμόσει με τα όργανά του τις κείμενες διατάξεις των 
νόμων προστατεύοντας το δικαίωμα ησυχίας των κατοίκων της περιοχής των πεζόδρομων 
Κοντογεωργάκη και Ελλης. 
 



Η απόφαση έλαβε αυξ.αριθμό 474/ 1996 
.......................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ι. Κουρουζίδης         Ε. Σοφιανίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ 

Μ. Ποτουρίδης         Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
Κ. Βαφείδης              Β. Τσίλης 
Α. Δελαβερίδης        Γ. Χιονίδης 
Δ. Αδάμου                  Δ. Ζαμάνης 
Ε. Λελεκάκης           Μ. Αδαλόγλου 
Κ. Πουλασουχίδης 
Κ. Γκαβαϊσές 
Α. Καραντουμάνης 
Ε. Παναγιωτίδης 
Ο. Σιδηρόπουλος 
 

  
  

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  27 - 8 - 1996 

        Ο Αναπληρωτής Δημάρχου  
 
 
 
 

     ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
 
 
 


